

ကုသိုလ်ကောင်းမှုလျှင်မြန်စွာပြု
စိတ်သည် မကောင်းမှုတွင် မွေ့လျော်တတ်
သဖြင့် ကောင်းမှုပြုသောအခါ နုန့်နှေးတတ်ရ
ကား မကောင်းမှုမှ စိတ်ကိုတားမြစ်၍ ကုသိုလ်
ကောင်းမှုတို့ကို အချိန်မဆိုင်းဘဲ ဆောလျင်စွာ
ပြုလုပ်ရာ၏။ ကောင်းမှုပြုလိုသော စိတ်ဆန္ဒ
ပေါ်လာလျှင် အဆောတလျှင် ပြုလုပ်နိုင်ရန်
ကြိုးစားရာ၏။ လောကဝင်(ဓမ္မပဒ-၁၁၆)

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်

မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိသာမဏေကျော် သာသနာ့ဗိမာန်တော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြည့်ပါ

မိုးကုတ် နိုဝင်ဘာ ၉
နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ခွေ၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်၊ ဦးမင်းသူ၊ ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး၊ ဦးအုန်းဝင်း၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်မှ အထူးလေယာဉ်ဖြင့်ထွက်ခွာရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တံတားဦးမြို့နယ်ရှိ မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိသည်။
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ☸



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်အား တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများက မိုးကုတ်မြို့တွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြစဉ်။



အာဟာရဖြည့်စွက်စာ

- ဓမ္မာကိုယ်ရပ်စွမ်းအားကို တိုးမြှင့်ပေးပြီး ကျန်းမာရေးစွမ်းဆောင်ရည်
- စိတ်နှိုးစွမ်းမြှင့်၊ စိတ်ပျော်မြည်၊ မျှော်လင့်ချက်များကို တာထွယ်ပေးခြင်း။
- ဓမ္မာ့အားကိုးစွမ်းအားကို တိုးမြှင့်ပေးခြင်း။
- ဓမ္မာကိုယ်အားလေးစားမှုကို တိုးမြှင့်ပေးခြင်း။
- ဓမ္မာကိုယ်အားလေးစားမှုအားလေးစားမှုကို တိုးမြှင့်ပေးခြင်း။

ဓမ္မာကိုယ်ကိုကျန်းမာကြံ့ခိုင်စေသော
“ဂျန်တီကို”
သဘာဝကပေးတဲ့လက်ဆောင်

DIETARY SUPPLEMENT PRODUCT



 Gentiko Myanmar

 ဂျန်တီကို ဖြည့်စွက်စာ

Tel : 09- 42743 3617 , 09- 78365 4365
: 09- 45779 4639 , 09- 78365 3939

Marketed By : Beauty Era Co.,Ltd.
Email : beautyera14@gmail.com



ပုဂ္ဂိုလ်တို့က ဗိမာန်တော်ကမ္ဘာ့မင်းမော်ကွန်းကို အမွှေးနံ့သာ ရည်ဖြင့် ပက်ဖျန်းပေးကြသည်။

ယင်းနောက် ဗိမာန်တော်ရေစက်ချပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ မိုးကုတ်မြို့၊ ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိ သာမဏေကျော်စာသင်တိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် ထံမှ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များ က ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူသည့် ပရိတ် တရားတော်များကို နာယူကြည့်ကြသည်။

သာသနာရေးဆိုင်ရာများ လျှောက်ထား

ထို့နောက် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကြည်မင်းက သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက်ထားသည်။

ယင်းနောက် ဗိမာန်တော်တည်ဆောက်မှုအတွက် အလှူရှင်များက အလှူငွေများကို ပေးအပ်လှူဒါန်းကြရာ

က ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။

ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိသာမဏေကျော်သာသနာ့ဗိမာန် တော်ကို အလှူရှင်များက ငွေကျပ် သိန်းပေါင်း ၁၄၄၀၀ ကျော် အကုန်အကျခံ တည်ဆောက်လှူဒါန်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အဆိုပါ ကျောင်းတိုက်ကို ၁၉၆၈ ခုနှစ်တွင် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကာ ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၉ ခုနှစ်အတွင်း သာမဏေကျော် သံဃာ ၄၈ ပါး အောင်မြင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တွေ့ဆုံ

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် King Bridge ဟိုတယ်၌ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မိုးကုတ် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိ သူများ၊ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြို့မိ၊ မြို့ဖများအား တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က မိမိ

မိုးကုတ်မြို့၊ ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိသာမဏေကျော်စာသင်တိုက်ပဓာနနာယကဆရာတော်ထံမှ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြစဉ်။



ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့်အဖွဲ့သည် ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် ဆက်လက်ထွက်ခွာခဲ့ပြီး မိုးကုတ်မြို့ သို့ရောက်ရှိကြရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဒေသခံတိုင်းရင်း သားများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

တက်ရောက်ကြည့်ညို့

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့်အဖွဲ့သည် မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင် ပရိယတ္တိသာမဏေကျော်စာသင်တိုက်ဝင်း အတွင်း၌ တည်ဆောက်ပြီးစီးသွားသည့် ညောင်သုံးပင် ပရိယတ္တိသာမဏေကျော် သာသနာ့ဗိမာန်တော်ဖွင့်ပွဲနှင့် ရေစက်ချအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြည့်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ တွဲဖက်

အကျိုးတော်ဆောင် သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ၊ မဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဓမ၊ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ၊ ဂန္ထဝါစက ပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင် ပရိယတ္တိသာမဏေကျော်စာသင်တိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော်ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တတေဇောသာရာဘိဝံသ၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ၊ ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်၊ ဦးမင်းသူ၊ ဦးအုန်းဝင်း၊ ဒေါက်တာ ဝင်းမြတ်အေး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကြည်မင်းနှင့် အလှူရှင် ထာဝရကုမ္ပဏီလီမိတက်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ကိုတို့က ဗိမာန် တော်အား ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

အမွှေးနံ့သာရည်ပက်ဖျန်း

ထို့နောက်မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိသာမဏေ ကျော် စာသင်တိုက်ဆရာတော်နှင့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံ

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က လက်ခံရယူပြီး ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းလွှာများ ပြန်လည်ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အလှူရှင်များက ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။

အနုမောဒနာတရားနာကြား

ယင်းနောက် မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင် ပရိယတ္တိ သာမဏေကျော်စာသင်တိုက်ဆရာတော်ထံမှ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များ၊ အလှူရှင်များက အနုမောဒနာတရားနာကြားကြပြီး လှူဒါန်းမှုအစုအတွက် ရေစက်သွန်းလောင်း အမျှပေးဝေကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အလှူရှင်များ

အနေဖြင့် ယခင်က မိုးကုတ်ဒေသကိုပြန်လာမည်ဟု ဒေသခံ ပြည်သူများကို ကတိပေးခဲ့သည့်အတွက် ယခုလာရောက် ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကတိသည်နိုင်ငံတော်၏ အစိုးရနှင့် ပြည်သူအကြားတွင် အရေးကြီးသည့်ကိစ္စဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် အစိုးရကိုယ်စားပြုသည့်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ပြည်သူကို ကိုယ်စားပြုသည့်ပုဂ္ဂိုလ်များအကြား အရေးကြီးသည့်ကိစ္စ လည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကတိမတည်လျှင် တစ်ယောက်နှင့် တစ်ယောက်၊ တစ်ဖွဲ့နှင့်တစ်ဖွဲ့အကြား ယုံကြည်မှုတည် ဆောက်၍ မရပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်နိုင်ငံတွင် အလွှာ အသီးသီးအကြား၌ ယုံကြည်မှုမရှိလျှင် မငြိမ်းချမ်းနိုင်ပါ ကြောင်း၊ ညီညွတ်မှုတည်ဆောက်၍ မရနိုင်ပါကြောင်း၊ ညီညွတ်မှုမရှိလျှင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ ကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၄ သို့ ❖



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိ သာမဏေကျော် သာသနာ့ဗိမာန်တော်အတွက် လှူဒါန်းသည့်အလှူငွေများကို လက်ခံရယူစဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် မိုးကုတ်မြို့ ညောင်သုံးပင်ပရိယတ္တိ သာမဏေကျော် သာသနာ့ဗိမာန်တော်အတွက် လှူဒါန်းသည့်အလှူငွေများကို လက်ခံရယူစဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အလှူရှင်များ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

❖ စာမျက်နှာ ၃ မှ

မိုးကုတ်ဒေသတွင် မည်သို့သော ပြဿနာများရှိ၍ မည်သို့ဖြေရှင်းပေးရမည်ဆိုသည့် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်လည်း လာရောက်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိုးကုတ်ဒေသသည် တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံ အေးအေးချမ်းချမ်းနေထိုင်သည့် ဒေသဖြစ်သည့်အတွက် မိမိအနေဖြင့် သဘောကျပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံသည် နိုင်ငံကိုမှီတင်းနေထိုင်ကြသူများအားလုံး အတွက် လုံခြုံမှုပေးနိုင်သည့် နိုင်ငံဖြစ်စေလိုပါကြောင်း၊ မည်သည့်ဘာသာ ကိုးကွယ်သည်ဖြစ်စေ၊ မည်သည့်တိုင်းရင်း သားအုပ်စုဖြစ်စေ၊ မည်သည့်အယူအဆဖြစ်စေ နိုင်ငံအတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသူများအားလုံးကို အပြည့်အဝယုံကြည်မှု ပေးပြီး အားလုံးကိုတိုးတက်အောင် ကူညီဆောင်ရွက်ပေး သည့် အနေအထားမျိုးဖြစ်စေလိုပါကြောင်း၊ မြို့မိမြို့ဖ များဆိုသည်မှာ မြို့ခံပြည်သူများက ၎င်းတို့၏ အမိအဖ သဖွယ် အားကိုးရသည့်ပုဂ္ဂိုလ်များကို ဆိုလိုပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ မြို့မိမြို့ဖများအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ အနာဂတ် အတွက်၊ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများအတွက် ရေရှည်လုံခြုံမှု ရှိပြီး စိတ်ချမ်းသာရေးအတွက် စဉ်းစားဆောင်ရွက်တင်ပြ ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိုးကုတ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် တင်ပြပြောဆိုနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ မိုးကုတ်မြို့သည် ကျောက်လုပ်ငန်းကို မှီခိုအားထားဆောင် ရွက်သည့်ဒေသဖြစ်သည့်အတွက် ကျောက်တူးဖော်ရေး ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တင်ပြနိုင်ရန်အတွက် သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအား ခေါ်ဆောင်လာပါကြောင်း။

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန်လို
၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်သည် ရွေးကောက်ပွဲနှစ်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး မဲပေးနိုင်ရေးသည် အရေးကြီးပါ ကြောင်း၊ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ နိုင်ငံသားတိုင်းကို ပေးထားသည့် အခွင့်အရေးဖြစ်ပါကြောင်း၊ မဲပေးပိုင်ခွင့် ရှိသူအားလုံး မဲပေးနိုင်ရေးအတွက် အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်း ကလည်း ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။
ထို့နောက်တက်ရောက်လာကြသူများက ကျောက်မျက် နည်းဥပဒေအခြေခံထွက်ရှိရေး၊ နိုင်ငံတော်က သိမ်းဆည်း ထားသည့် မြေဧက ၁၅၀၀၀ အနက် တူးဖော်ထုတ်လုပ်ခြင်း



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မိုးကုတ်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဒေသခံ တိုင်းရင်းသားကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြို့မိ မြို့ဖများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

မရှိသည့် ဧက ၃၀၀၀ ကို ဒေသခံပြည်သူများအား လုပ်ကိုင် ခွင့်ချထားပေးရေး၊ မှတ်ပုံတင်ကိစ္စ၊ မိုးကုတ်မြို့ရှိ ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှုမရှိသည့် နေရာများအား နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားများ လေ့လာနိုင်ရန် နေရာသတ်မှတ် ပေးရေး၊ ပလောင်တိုင်းရင်းသား စာပေသင်ကြားနိုင်ရေး အတွက် ဆရာ ဆရာမများ ခန့်ထားပေးရေးနှင့် ပလောင် ကျေးရွာများမှ တချို့ဒေသတွင် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးရေး၊ မိုးကုတ်ဆေးရုံ၌ အရိုးကုဆရာဝန်ဖြည့်ဆည်းပေးရေးနှင့် ဒေသခံလက်လုပ် လက်စားများ အချိုးကျ လုပ်ကွက်ရရှိစေရေးတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ တင်ပြကြသည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က တင်ပြချက်များ အပေါ် ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မိုးကုတ်ဒေသသည် သယံ ဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းသည့် ဒေသ ဖြစ်စေလိုကြောင်း၊ မိမိတို့အစိုးရ စတင်တာဝန်ယူစဉ်ကပင် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့ပါ ကြောင်း၊ ဆွေးနွေးတင်ပြသည့်ကိစ္စများမှာ မဖြေရှင်းနိုင် သည့် ကိစ္စမရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့အစိုးရအနေဖြင့်လည်း ပြည်သူတင်ပြသည့်ကိစ္စအားလုံးကို အလေးထားပါကြောင်း၊ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အခြေအနေ ရှိပါက ချက်ချင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ချက်ချင်း မဆောင်ရွက်နိုင်ပါက မှတ်သားထားပါကြောင်း၊ မိမိတို့

ပြည်သူများသည် သယံဇာတများထက် ပိုမိုတန်ဖိုးရှိပါ ကြောင်း၊ မိုးကုတ်ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့် ပြည်ထောင်စု အတွက်၊ နောင်မျိုးဆက်များအတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် အတူ ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။
ပြန်လည်ရောက်ရှိ
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့်အဖွဲ့သည် မိုးကုတ်မြို့မှ ရဟတ် ယာဉ်များဖြင့် ပြန်လည်ထွက်ခွာကြပြီး ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။
သတင်းစဉ်

သတင်းလမ်းညွှန် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် အထက်ဌာပနာတော်သွင်း၊ ရွှေထီးတော်တင်နှင့် ပုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်လှူပူဇော်ပွဲ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနား ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ တော်ကြီး အစဉ်ထာဝရငြိမ်းချမ်း စေရေးအတွက် ရွှေဂါရမိတောရ ဆရာတော် အရှင်ဆန္ဒာဓိက အမျိုးပြု သော စေတနာရှင်၊ အလှူရှင်များ၏ စုပေါင်းလှူဒါန်းမှုဖြင့် နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ရာဇသင်္ဂဟလမ်း

ကံကော်ပန်းအိုင်အနီး၌ တည်ထား ကိုးကွယ်လျက်ရှိသည့် ထာဝရ ငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် အထက် ဌာပနာတော်သွင်း၊ ရွှေထီးတော်တင် နှင့် ပုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်လှူ ပူဇော်ပွဲ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို (တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့) နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၇ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင်

စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
အခမ်းအနား ကျင်းပနေမှုများကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့် ပြသပေးသွား မည်ဖြစ်ပြီး အခမ်းအနားသို့ ကိုယ်တိုင် တက်ရောက် ကြည့်ညှိပူဇော်လိုသည့် အလှူရှင်များအနေဖြင့် ယာဉ်ဝင်ခွင့်

နှင့် ရင်ထိုးတံဆိပ်များကို သာသနာ ရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဖုန်း- ၀၆၇-၃၄၀၆၂၈၊ ၀၆၇-၃၄၀၆၁၅၇ သို့ ဆက်သွယ်ပြီး နိုဝင်ဘာ ၇၊ ၈၊ ၉ ရက် တို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက် ထုတ်ယူနိုင်ကြောင်း သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနမှ အသိပေး နှိုးဆော်ထားသည်။ သတင်းစဉ်

ကမ္ဘာ့ဆီးချို၊ သွေးချိုရောဂါကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉
၂၀၁၉ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ဆီးချို၊ သွေးချိုရောဂါကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်း အမှတ် အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ရုံးအမှတ်(၄) ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
ပူးပေါင်းကျင်းပမည်
အဆိုပါအခမ်းအနားကို ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန မကူးစက်နိုင်သောရောဂါများ ကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးဌာနခွဲ ဆီးချို၊ သွေးချို ရောဂါကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေးစီမံချက်နှင့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO) တို့ ပူးပေါင်း၍ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ဟိန်းမင်းစိုး

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီး ဂျာမနီနိုင်ငံ ပညာတော်သင်ကျောင်းသားဟောင်းများအဖွဲ့ နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး တက်ရောက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉
“ပညာရေးနှင့် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဂျာမနီနိုင်ငံ ပညာတော်သင်ကျောင်းသားဟောင်းများ အဖွဲ့ နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ တွင် ရန်ကုန်မြို့ တက္ကသိုလ်စိန်ရတနာမဏိ ကျင်းပ သည်။

အကူအညီပေးလျက်ရှိ

ရှေးဦးစွာ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးက ဂျာမနီနိုင်ငံနှင့် DAAD တို့သည် မြန်မာနိုင်ငံမှ အစိုးရဝန်ထမ်းများနှင့် လူငယ်များအတွက် ဘွဲ့ဒီဂရီပညာသင်အစီအစဉ်များရရှိနိုင်ရန် နှစ်ပေါင်းများစွာ အကူအညီပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဂျာမနီနိုင်ငံပညာသင် ကျောင်းသားဟောင်းများ(မြန်မာ) (German Alumni Association Myanmar-GAAM)အနေဖြင့် ဂျာမနီနိုင်ငံတွင် သင်ယူစရာများနှင့် မည်သို့သင်ကြားသင်ယူရမည်တို့ကို သိရှိလာရသည့်အတွက် များစွာဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း၊ ဂျာမနီနိုင်ငံမှရရှိခဲ့သော တန်ဖိုးရှိသော အတွေ့အကြုံများ ဖြင့် မိမိတို့မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျွမ်းကျင်မှုမြှင့်တင်ရေးနှင့် အသိပညာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြပါကြောင်း။



မဟာဗျူဟာစီမံကိန်းအရ မြန်မာ့ပညာရေးစနစ်ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယနေ့ ခေတ်တွင် သင်ယူသူအားလုံးကို လူသားကောင်းများဖြစ် လာစေရန်၊ အသင်းအဖွဲ့စိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် တတ်စေရန်၊ တာဝန်ယူ တာဝန်ခံမှုရှိလာစေရန်နှင့် ကောင်းမွန်သောအနာဂတ်အတွက် တီထွင်ဆန်းသစ်ခြင်း၊ ဖန်တီးတတ်ခြင်းများ အားကောင်းလာစေရန် ပြုစုပျိုး

ထောင်ပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။
နိုင်ငံတကာအဆင့်မိဖြစ်စေရန် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် တက္ကသိုလ်များ၏ သင်ရိုး ညွှန်းတမ်းများ၊ သင်ယူနည်းစနစ်များ၊ သုတေသနနှင့် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုများကို နိုင်ငံတကာအဆင့်မိဖြစ်စေရန် အတွက် အလေးထားဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း၊ ယနေ့ ကျင်းပသည့် ဆွေးနွေးပွဲတွင် မိမိတို့ကြုံတွေ့နေရသည့်

စိန်ခေါ်မှုအခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အတွေ့အကြုံများ၊ အသိပညာဗဟုသုတများနှင့် ဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ချက်များကို အချင်းချင်းမျှဝေပေးနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ ရရှိကြမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ ယနေ့ အခမ်းအနားကို ကျင်းပရန် ကူညီပံ့ပိုးပေးသည့် ဂျာမနီနိုင်ငံသံရုံး၊ DAAD နှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံပညာသင် ကျောင်းသားဟောင်းများအဖွဲ့တို့အား ကျေးဇူးတင်ရှိပါ ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျာမနီသံမဏိကြီး Mr. Thomas Neisinger, Head of DAAD Regional Office in Hanoi, Mr.Stefan Hase-Bergen နှင့် Cologne University မှ Prof.Dr.Frauke Kraas တို့က နှုတ်ခွန်း ဆက်စကား ပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးကို သတ်မှတ်ထားသည့် အစီအစဉ်များအတိုင်း ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မျိုးသိမ်းကြီးသည် ရန်ကုန်မြို့ Best Western Green Hill Hotel ၌ ကျင်းပသည့် Prospect Burma ၏ တတိယ အကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်ညီလာခံနှင့် နှစ် ၃၀ ပြည့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

"၁၂ ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် ရှေ့နေချုပ်များညီလာခံ" သို့ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် တက်ရောက်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉

ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးသည် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဆီယမ်ရီ မြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်မှ ၇ ရက်အထိ ကျင်းပသည့် '၁၂ ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ- တရုတ် ရှေ့နေချုပ်များညီလာခံ'သို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါ ညီလာခံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဆမ်ဒက်ဟွန်ဆန် တက်ရောက်၍ အမှာစကားပြောကြားသည်။

ဆွေးနွေးတင်ပြ

ညီလာခံကို 'ဒေသတွင်းလူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးတွင် အစိုးရရှေ့နေများ ၏ အခန်းကဏ္ဍ' ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ကျင်းပရာ တက်ရောက်လာကြသော အာဆီယံ နိုင်ငံများနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ ရှေ့နေချုပ်များ၊ ဟောင်ကောင်နှင့် မကာအိုတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များက ဥပဒေရေးရာနှင့် အတွေ့ အကြုံများကို အသီးသီးဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

အဆိုပါညီလာခံတွင် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်က လူကုန်ကူးမှုသည် နိုင်ငံ ဖြတ်ကျော်မှုခင်းတစ်ရပ်အဖြစ် နိုင်ငံအသီးသီး ကြုံတွေ့နေရပါကြောင်း၊ အဆိုပါ မှုခင်းများကို တရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်ရာတွင် သက်သေခံချက်များ၊ သက်သေတို့ ၏ ထွက်ဆိုချက်များ၊ တရားခံလွှဲပြောင်းခြင်းများအတွက် သက်ဆိုင်သည့်နိုင်ငံ များအကြား ထိရောက်သည့်နည်းလမ်းများဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ် ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူကုန်ကူးမှုအများစုမှာ အမေ့ထိမ်းမြားခြင်း၊ ပြည်တန်ဆာအဖြစ် ခိုင်းစေခြင်း၊ အမေ့လုပ်အားခိုင်းစေခြင်းတို့ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူကုန်ကူးမှုကျူးလွန်သူများကို ထိရောက်စွာ အရေးယူအပြစ်ပေးနိုင်ရေးအတွက် ဥပဒေမူဘောင်များသည် အရေးကြီးပါကြောင်း။

လက်ခံပါဝင်ခဲ့

မြန်မာနိုင်ငံသည် နိုင်ငံဖြတ်ကျော်မှုခင်းများ တိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ ကုလ သမဂ္ဂကွန်ဗင်းရှင်းနှင့် Palermo Protocol တို့ကို လည်းကောင်း၊ လူကုန်ကူးမှု များ တားဆီးကာကွယ်ရေး၊ နှိမ်နင်းရေးနှင့် အရေးယူအပြစ်ပေးရေးဆိုင်ရာ ပရီတိုကောနှင့် ကုန်းကြောင်း၊ ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်းတို့မှ လူမှောင်ခို ပြုလုပ်မှုများ တားဆီးရေးဆိုင်ရာ ပရီတိုကောတို့ကိုလည်းကောင်း လက်ခံ ပါဝင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဥပဒေကို ၂၀၀၅ ခုနှစ်တွင် ပြဋ္ဌာန်း၍ လူကုန်ကူးမှုများကို အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံဖြတ်ကျော်မှုခင်းများတွင် အပြန်အလှန် ကူညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အတွက် ဖြစ်မှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များတွင် နိုင်ငံအချင်းချင်း အကူအညီပေးရေး



ဥပဒေကို ၂၀၀၄ ခုနှစ်တွင် ပြဋ္ဌာန်း၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း၊ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့်လည်း နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီချက်များ ချုပ်ဆို၍ လူကုန် ကူးမှုများကို နှိမ်နင်းလျက်ရှိပါကြောင်း။

ထိရောက်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရေး

လူကုန်ကူးမှုအပါအဝင် နိုင်ငံဖြတ်ကျော်မှုခင်းများကို တရားစွဲဆိုရာတွင် ထိရောက်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ဥပဒေအရာရှိ ၂၄ ဦးပါဝင်သောအဖွဲ့ တစ်ဖွဲ့ကိုဖွဲ့စည်းပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတရားရေးဌာနနှင့် လေ့ကျင့်ရေး အစီအစဉ်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ လူကုန်ကူးမှုများကို ထိရောက်စွာစုံစမ်းစစ်ဆေးတရားစွဲဆိုနိုင်ရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံး နှင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တို့အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလမ်းညွှန်စာအုပ်ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လူကုန်ကူးမှုမှ သက်သေနှင့် နစ်နာသူများကို တရားရုံး တွင် စစ်ဆေးခြင်းမပြုမီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ပေးသည့် Pre-Trial Interview ကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် လူကုန်ကူးမှုအပါအဝင် နိုင်ငံဖြတ်ကျော်မှုခင်းများကို နိုင်ငံတကာနှင့်ပူးပေါင်း၍ ဆန့်ကျင်တိုက်ဖျက်

လျက်ရှိပါကြောင်း ဆွေးနွေးတင်ပြသည်။
ဆက်လက်၍ အာဆီယံနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ရှေ့နေချုပ်များ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်များသည် ညီလာခံပူးတွဲကြေညာချက်တစ်ရပ် ကို လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပြန်ကြပြီး လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဒေသတွင်းရှေ့နေချုပ်ရုံးများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရန် သဘော တူခဲ့ကြသည်။

အပြန်အလှန်အကူအညီပေးရေး

အဆိုပါခရီးစဉ်အတွင်း ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်သည် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံရှေ့နေချုပ် Mr. Zhang Jun နှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး နှစ်နိုင်ငံရှေ့နေချုပ် ရုံးများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေး၊ နှစ်နိုင်ငံတရားစီရင်ရေးစနစ် များ လေ့လာနိုင်ရေးအတွက် သင်တန်းများ၊ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ ပူးတွဲ ကျင်းပရေး၊ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်မှုခင်းများကို ထိရောက်စွာ နှိမ်နင်းနိုင်ရေးအတွက် အပြန်အလှန်အကူအညီပေးရေးတို့ကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

သတင်းစဉ်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်း မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး တက်ရောက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉

မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်း တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်နှင့် ခရိုင် ရုံးများ၏ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခဲ့မှု များ သုံးသပ်ခြင်းနှင့် ၂၀၁၉-၂၀၂၀ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်း အဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်နှင့် ၇ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပခဲ့ရာ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်း၊ ဌာနအကြီးအကဲများ၊ တိုင်း ဒေသကြီး/ပြည်နယ်နှင့် ခရိုင်ရုံးခွဲ တာဝန်ခံများ၊ ရုံးချုပ်မှ အရာထမ်းများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးက မိမိတို့ဌာန သည် နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာငွေများ ရှာဖွေရာတွင် အဓိက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေရသော ဝန်ကြီးဌာနဖြစ်ပြီး

နိုင်ငံပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်း၊ ငွေရေးကြေးရေး အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုဖြစ်သည့် အာမခံလုပ်ငန်းအနေဖြင့် ပြည်သူ့အတွက် အားထားရသော အာမခံအကာအကွယ်များ ပြည့်ပြည့်ဝဝ ပေးနိုင်အောင် ပိုမိုကြိုးစားကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့ သည်။

ဆက်လက်ပြီး လုပ်ငန်းအလိုက် ဘက်စုံထူးချွန်ဆုနှင့် လုပ်ငန်းအားယှဉ်ပြိုင်ထူးချွန်ဆု ရရှိခဲ့ကြသော နယ်ရုံးခွဲ တာဝန်ခံများနှင့် လုပ်ငန်းရှာဖွေမှုတွင် တက်တက်ကြွကြွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးကြသော အာမခံလုပ်ငန်း ကိုယ်စား လှယ်ကြီးများကို ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဦးဆောင်ညွှန်ကြား ရေးမှူးတို့က ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ပြီး မြန်မာ့အာမခံ လုပ်ငန်း(ရုံးချုပ်)ပစ္စမထပ်ရှိ စာကြည့်တိုက်ကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ကြေးမုံ

ငြိမ်းချမ်းမှု မျှော်ရည်သန်ရာ၊ အများပေါင်းစု လှူဒါန်းရာ စေတီသစ်ကို ကြည်ညိုဖွယ် ဖူးတွေ့နိုင်တော့မည်

ရှင်မင်း

ရွှေကြာသင်္ကန်းမြင့် တင့်တယ်သပွယ်ဟန် ပေါ်လွင်နေပြီဖြစ်သည့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး စေတီတော်မှ အနန္တနယသမန္တပဋ္ဌာန်းကျမ်းတော် မြတ်ကြီး ရွတ်ဖတ်ပူဇော်သံသည် စေတီတော် အနီးတစ်ဝိုက် ပျံလွင့်လျက်ရှိသည်။ ပဋ္ဌာန်း ကျမ်းတော်မြတ်ကြီး ရွတ်ဖတ်ပူဇော်သံကြောင့် ရာဇသင်္ဂဟလမ်းပေါ် ဖြတ်သန်းသွားကြသည့် ရဟန်းရှင်လူပြည်သူအများသည် တည်ထားမှု ပြီးလှန်းနိုး စေတီတော်မြတ်ဆီ အာရုံပြုပြီးနောက် ပူဇော်ကြသည်မှာ ကြည်နူးချမ်းမြေ့ဖွယ်ဖြစ် သည်။

တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့တွင် ကျင်းပ မည့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး စေတီတော်၏ အထက်ဌာပနာတော်သွင်း၊ ရွှေထီးတော်တင်၊ ရွှေကြာသင်္ကန်းတော်ကပ်နှင့် ဗုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင် မင်္ဂလာအကြို အသံမစဲမဟာ ပဋ္ဌာန်းကို သံဃာတော်များက ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး စေတီတော်၌ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ သုံးရက်တာ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခဲ့ကြသည်။

ထာဝရငြိမ်းချမ်းမှု မျှော်ရည်သန်
ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး စေတီတော် တည်ထားကိုးကွယ်မှုမှာ ရာနန္ဒန်းပြည့်နိုးပါး ပြီးမြောက်ပြီဖြစ်၍ တည်ဆောက်မှုအချောသပ် လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထာဝရငြိမ်းချမ်းမှု မျှော်ရည်သန်၍ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ရာဇသင်္ဂဟလမ်း ကံ့ကော် ပန်းအပိုင်းအနီး၌ တည်ထားကိုးကွယ်ရာ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော်ကို ကြည်ညို ဖွယ်ဖူးတွေ့နိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။

ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တို့၏ ရည်မှန်း တောင့်တရာဖြစ်သော ထာဝရအငြိမ်းစာတ် ဖြစ်သည့် မြတ်နိုးဗ္ဗာန်ကို မျက်မှောက်ပြုနိုင်ရန် နှင့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိစေရန် ရည်သန်၍ ရွှေပါရမီတောရဆရာတော် အရှင်ဆန္ဒာဓိက အမျိုးပြုသော စေတနာရှင်၊ အလှူရှင်များ၏ စုပေါင်းလှူဒါန်းမှုဖြင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး စေတီတော်ကို တည်ထားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

“အလှူငွေကုသိုလ်ဖြစ်စေ၊ များသည် ဖြစ်စေ၊ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် အတွက် အလှူငွေထည့်ဝင်တိုင်း ထည့်ဝင်တိုင်း ” ဤကောင်းမှုကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး အမြန်ဆုံးရရှိပါစေ ” လို့ ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သမယ်ဆိုရင် အလှူ ငွေတိုင်း၊ အလှူငွေတိုင်းမှာ ငြိမ်းချမ်းရေးရစေ ချင်တဲ့ ဆန္ဒဓာတ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေးရပါစေဆိုတဲ့ မေတ္တာဓာတ်တွေ စိမ့်ဝင်ပျံ့နှံ့နေတဲ့အတွက် ထာဝရ ငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော်ကြီးဟာ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားကုသိုလ်ရှင်များရဲ့ ငြိမ်းချမ်း ရေး ဆန္ဒဓာတ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေး မေတ္တာဓာတ်တွေ ပေါင်းစုနေတဲ့ ဓာတ်ပေါင်းစုစေတီတော်ကြီး ဖြစ်နေပါတယ်။ စေတီတော်ကြီးမှာ ကိန်းဝပ် နေတဲ့ သိန်းပေါင်းများစွာသော ဘုရားဓာတ် တော်၊ ရဟန္တာဓာတ်တော်တွေရဲ့ အငြိမ်းစာတ် ကြောင့်နေရာ၊ ကုသိုလ်ရှင်တွေရဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆန္ဒဓာတ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေးမေတ္တာဓာတ်၊ ဗုဒ္ဓါ နုဿတိကုသိုလ်ဓာတ်၊ ဗုဒ္ဓပူဇော်ကုသိုလ်ဓာတ် တွေကြောင့်ပါ။ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး



စေတီတော်ကြီးဟာ နိုင်ငံတော်မှာ ထာဝရ ငြိမ်းချမ်းရေး အမြန်ဆုံးရရှိဖို့အတွက် အင်အား ကြီးမားတဲ့ ကုသိုလ်အထောက်အပံ့ကြီး ဧကန် မုချ ဖြစ်မယ်ဆိုတာ သေချာပါတယ်” ဟု အရှင်ဆန္ဒာဓိကက ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီ တော်နှင့်ပတ်သက်၍ မိန့်ကြားထားသည်။

ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော်ကို ပုဂံရှိ အာနန္ဒာစေတီကို အခြေခံထားပြီး လိုဏ် စေတီတော်တစ်ဆူအဖြစ် တည်ဆောက်ထား သည်။ စေတီတော်၏ ဉာဏ်တော်အမြင့်မှာ ၁၀၈ ပေရှိပြီး စေတီတော်အရံ ၈၀ ပါရှိကာ ရင်ပြင် တော် အကျယ် ၃၀၆ ပေ ရှိကြောင်း သိရသည်။

၂၀၁၈ ခုနှစ် မေ ၁၈ ရက်တွင် ဖွဲ့စည်း
စေတီတော် တည်ထားကိုးကွယ်နိုင်ရေး အတွက် ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများအဖွဲ့ ကိုးပါး၊ နာယကအဖွဲ့ လေးဦး၊ စေတီတော် တည် ဆောက်ရေးဦးစီးကော်မတီ ၁၃ ဦး၊ စေတီတော် တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ ၁၉ ဦး၊ ဆပ်ကော်မတီ ရှစ်ခုတို့ကို လုပ်ငန်းတာဝန်များ သတ်မှတ်၍ ၂၀၁၈ ခုနှစ် မေ ၁၈ ရက်တွင် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည်။

ထိုသို့ ဖွဲ့စည်းပြီး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး စေတီတော် အနန္တရာယိက မြေသန့် မဟာ မင်္ဂလာ၊ ရတနာပန္နက်တော်တင် တွင်းတော်ဝန်း မဟာမင်္ဂလာ၊ ရတနာအုတ်မြစ်စီ မဟာမင်္ဂလာ၊ သတ္တဋ္ဌာနမူလဌာပနာတော်သွင်း မဟာမင်္ဂလာ၊ အလယ်ဌာပနာတော်သွင်း မဟာမင်္ဂလာနှင့် ပန်းလည်တိုင်စိုက်ထူခြင်း မဟာမင်္ဂလာတို့ကို အဆင့်ဆင့် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

၂၀၁၈ ခုနှစ် မေ ၁၈ ရက်က ထာဝရငြိမ်းချမ်း ရေးစေတီတော် တည်ထားကိုးကွယ်ရေး အနန္တရာယိက မြေသန့်မဟာမင်္ဂလာအခမ်း အနားကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ဆရာတော် သံဃာတော်များက ကမ္မဝါစာများ ရွတ်ဖတ် ချီးမြှင့်တော်မူခြင်း၊ ဥပါသကာများက

စေတီတော်ဝတ္ထုကံ၏ သက်ဆိုင်ရာ နယ်နိမိတ် တို့တွင် ပရိတ်ကျောက်အိုးများကို မြှုပ်နှံပူဇော်ပြီး ပရိတ်နံ့သာရည်များ ပတ်ဖျန်းပူဇော်ခြင်းတို့ဖြင့် မြေသန့်မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို အောင်မြင်



စွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ထို့အတူ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် ရတနာပန္နက်တော်တင် တွင်းတော်ဝန်း မဟာ မင်္ဂလာအခမ်းအနားနှင့် ရတနာအုတ်မြစ်စီ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားတို့ကို ၂၀၁၈ ခုနှစ် မေလ ၁၈ ရက်နှင့် ၂၄ ရက်တို့တွင် အောင်အောင် မြင်မြင် ကျင်းပခဲ့ကြသည်။

တက်ရောက်ကြည့်ညို
ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် သတ္တဋ္ဌာန မူလဌာပနာတော်သွင်း မဟာမင်္ဂလာကို ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇွန် ၁၉ ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့ရာ နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံ ပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် တို့လည်း တက်ရောက်ကြည့်ညိုခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော် သမ္မတ၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် အမျိုးပြုသော ဘုရားဒါယကာ ဒါယိကာမများ သည် သတ္တဋ္ဌာန မူလဌာပနာ ရုပ်ပွားတော်များ၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို သံဃာတော်များထံ ဆက်ကပ်ကြသည်။ ထို့နောက် ရွှေပါရမီတောရ ဆရာတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် အမျိုးပြုသော ဘုရား ဒါယကာ ဒါယိကာမများက ဌာပနာတော်များ သွင်းလှူပူဇော်ကာ ပရိတ်နံ့သာရည်များ

ပတ်ဖျန်းကာ သတ္တဋ္ဌာနမူလဌာပနာတော်သွင်း မဟာမင်္ဂလာကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့ကြသည်။ ထို့အတူ အလယ်ဌာပနာတော် သွင်းလှူ ပူဇော်ခြင်း မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ၂၀၁၈



ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်က ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဒေါ်ခင်သက်ဌေးတို့ တက်ရောက်ကြည့်ညိုခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားကို ဆောင်ရွက်
အလယ်ဌာပနာတွင် သွင်းလှူပူဇော်မည့် ခက်မင်းပြာနှင့်ပြည့်စုံသည့် ရတနာ ငွေဗောဓိ ပင်တော်၊ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ၊ ရွှေတိဂုံပုံတူ ငွေစေတီတော်များ၊ ပရိက္ခရာရုပ်ပွား ငွေပဒေသာ ပင်များ၊ ငွေကြုတ်တော်များ၊ ဓာတ်တော်ငွေ ဆွမ်းအုပ်များ၊ ရတနာတံသင်း ငွေသေတ္တာများ၊ ဗုဒ္ဓဇာတာတော်၊ မော်ကွန်းကြေးပြားတော်၊ မဟာဇေယျ မင်္ဂလာ ၄၃ ဂါထာနှင့် ရွှေပေါက် ပေါက်၊ ငွေပေါက်ပေါက်တို့ကို ပင့်ဆောင်ကာ စေတီတော်အား လက်ယာရစ် လှည့်လည် ပူဇော်ပြီး ကုသိုလ်တော်မဏ္ဍပ်သို့ ပို့ဆောင်ခြင်း၊ အတွင်းစေတီတော်၏ ရွှေစင်ရွှေသား ရွှေထီး တော်နှင့် အလယ်ဌာပနာတော်များကို ဌာပနာ တော်တို့ကိုလှည့် လက်ဆင့်ကမ်းပင့်ဆောင်ပူဇော် ပေးကြခြင်း၊ အလယ်ဌာပနာတော် သွင်းလှူ ပူဇော်ခြင်းတို့ဖြင့် အခမ်းအနားကို ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည်။

ရွှေထီးတော်၊ ရွှေဂူမြတ်နားတော်၊ ရတနာ စိန်ဖူးတော်များကို ရဟန်းရှင်လူ ပြည်သူအများ ကုသိုလ်ယူ ပူဇော်နိုင်ရန်အတွက် ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ မေ ၁၈ ရက်အထိ တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်များ(ကချင်၊ ချင်း၊ ရခိုင် မပါ)သို့ ဒေသစာရီလှည့်လည်ပူဇော်ခံခဲ့ရသည်။ ထိုသို့ လှည့်လည်ပူဇော်ခံရာတွင် နိုင်ငံ တစ်ဝန်းမှ ရဟန်းရှင်လူ ပြည်သူအများက စိတ်စေတနာ ထက်သန်စွာဖြင့် ဌာပနာပစ္စည်း များနှင့် အလှူငွေများ ထည့်ဝင်လှူဒါန်း ကြသကဲ့သို့ ရွှေပါရမီတောရ ဆရာတော် အရှင်ဆန္ဒာဓိကနှင့် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာနသို့လည်း ဆက်သွယ်လှူဒါန်း ခဲ့ကြသည်။ ထို့အတူ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် အထက်ဌာပနာတော်သွင်း၊ ရွှေထီးတော်တင်၊ ရွှေကြာသင်္ကန်းတော်ကပ်နှင့် ဗုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်မဟာမင်္ဂလာ အခမ်းအနား များကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက် (တန်ဆောင်မုန်း လပြည့်နေ့) နံနက်ပိုင်းတွင် စည်ကားသိုက် မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်၍ အနယ်နယ် အရပ်ရပ်မှ ရဟန်းရှင်လူ ပြည်သူအများ ကုသိုလ်ယူနိုင်ရန် တင်ပြရေးသားလိုက်ရ ပါသည်။ ။

အလားတူ ပန်းလည်တိုင် စိုက်ထူပူဇော် ခြင်း မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကိုလည်း နိုင်ငံ တော် သမ္မတဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဒေါ်ချိုချို၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်း စုကြည်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဒေါ်ခင်သက်ဌေးတို့ တက်ရောက် ကြည့်ညို၍ ပန်းလည်တိုင်များ စိုက်ထူပူဇော်ခဲ့ကြသည်။

“ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော်ကို စေတီတော် တည်ထားကိုးကွယ်ရေးဆိုင်ရာ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကြီး ကိုးမျိုးရှိတဲ့ အနက် မြောက်မျိုးကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့ ပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ကျန်တဲ့ မဟာမင်္ဂလာအခမ်း အနားတွေကို ၁၃၈၈ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်း လပြည့်နေ့မှာ သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ထုံးတမ်း စဉ်လာတွေနဲ့အညီ ကျင်းပသွားမှာ ဖြစ်ပါ တယ်” ဟု ထာဝရ ငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် တည်ထားကိုးကွယ်ရေး ဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကိုက အဆိုပါကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်း အဝေးတွင် ပြောကြားသည်။

ဒေသစာရီလှည့်လည်ပူဇော်
ထိုသို့ စေတီတော် တည်ထားကိုးကွယ်ရန် မင်္ဂလာအခမ်းအနားများကို အဆင့်ဆင့် ကျင်းပ ခဲ့ကြသလို စေတီတော်တွင် ကိန်းဝပ်ပယ် တော်မူမည့် အမြင့် မြောက်ပေ၊ အကျယ် ငါးပေ ရှိသော စကျင်ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် နှစ်ဆူနှင့်

ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော်ကို ပုဂံရှိ အာနန္ဒာစေတီကို အခြေခံထားပြီး လိုဏ် စေတီတော်တစ်ဆူအဖြစ် တည်ဆောက်ထား သည်။ စေတီတော်၏ ဉာဏ်တော်အမြင့်မှာ ၁၀၈ ပေရှိပြီး စေတီတော်အရံ ၈၀ ပါရှိကာ ရင်ပြင်တော် အကျယ် ၃၀၆ ပေ ရှိ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာန ခန်းမဆောင် ဆောက်လုပ်မှု ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၉
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်သည် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနသို့ ရောက်ရှိပြီး လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာန ခန်းမဆောင်ဆောက်လုပ်မှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ရှင်းလင်းပြောကြား
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာနရှိ အများပြည်သူ ပူးပေါင်းပါဝင်လှူဒါန်းမှုဖြင့် ဆောက်လုပ်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်သော ခန်းမဆောင်တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးရဲမင်းဦးနှင့် လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဒေသခံပြည်သူများအား တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်ပြီး လူထု အခြေပြုဗဟိုဌာန (Community Centre) များ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။(ယာပုံ)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ် ပြန်ကြားရေး နှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ရုံး/စာကြည့်တိုက်များကို လူထုအခြေပြု ဗဟိုဌာနများအဖြစ် နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေဖြင့်လည်းကောင်း၊ အကျိုးတူပူးပေါင်း လုပ်ဆောင်မှုဖြင့်လည်းကောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ လှူဒါန်းမှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုများ ဖြင့်လည်းကောင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ လူထု အခြေပြုဗဟိုဌာနများ ပီပြင်စွာ ဖြစ်ပေါ်လာစေရန်အတွက် ယခုကဲ့သို့ ပူးပေါင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုနှင့်အတူ ပြည်သူ့အတွက်အကျိုးရှိသည့် အများပြည်သူပိုင် နေရာများဖြစ်လာစေရေး ထိရောက်စွာ အသုံးပြုကြစေလိုပါကြောင်း ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

လှည့်လည်ကြည့်ရှု
ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာနရှိ စာကြည့် တိုက်၊ ကလေးစာဖတ်ခန်းနှင့် ပြတိုက်ငယ်တို့အပြင် ကိုယ်ကာယလေ့ကျင့်ခန်း ပြုလုပ်ရန် တပ်ဆင်ထားရှိမှုတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး စာဆိုတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် စကားရည်လှူပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပရေး၊ လူငယ်များ နှုတ်မှုရေးရာ တိုးတက်မှုရန်အတွက် ပညာပေးဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ရေး၊ ရုံးဝင်းအတွင်းရှိ ရေဝပ်နေရာများတွင် မြေဖွံ့ဖြိုးတိုင်းတာပြီး ပြင်ပကလေးကစားကွင်း၊



ပိုက်ကျော်ခြင်းနှင့် ဘော်လီဘောကွင်းများ ဖောက်လုပ်ပေးနိုင်ရေးတို့အတွက် လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။
ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဝင်းအတွင်းရှိ မြေလွတ်နေရာတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြို့နယ်စီမံ

ခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့နှင့် အလှူရှင်ပြည်သူများ ပူးပေါင်းလှူဒါန်းမှုဖြင့် ငွေကျပ် ၂၂၇ သိန်းခန့်တန်ဖိုးရှိ အရွယ်အစား (၂၂ x ၆၀) ပေရှိ သွပ်မိုး၊ အုတ်ကာခန်းမဆောင် တစ်ခုကို ဆောက်လုပ်လျက်ရှိရာ ယခုအခါ ရာနှုန်းပြည့်ပြီးစီးနေပြီဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။
ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော် ကျင်းပ

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၉
ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်ကို ယနေ့တွင် မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ် မန္တလေးတောင်ခြေ အနီးရှိ မာကျူရာဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။
အပြန်အလှန်ဆွေးနွေး

ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်တွင် ဇက်မျိုးဆက်၏ စာပေ အမူအကျင့်၊ ပတ်ဝန်းကျင်ညစ်ညမ်းခြင်းကြောင့် ဖြစ်စေ သည့် စိတ်ကျန်းမာရေးပြဿနာ၊ မြင့်မြတ်သည့် ပုဂ္ဂိုလ် ဖြစ်လာဖို့ လူ့ဘဝထဲမှာပညာရှာဖွေတိုင်းရင်းသားယဉ်ကျေးမှု နှင့် မြန်မာစာပေ၏အခန်းကဏ္ဍ စသည့် ခေါင်းစဉ်များဖြင့် ပြည်တွင်း ပြည်ပ စာပေပညာရှင်များက စာတမ်းဖတ်ကြား

ခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြရာ စာပေဝါသနာရှင်များက မေးခွန်းများမေးမြန်းကာ အပြန် အလှန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

သုံးရက်တာ ကျင်းပမည်
ထို့ပြင် ကဗျာရွတ်ဆိုပွဲများ၊ စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲများ၊ စာအုပ်အရောင်းဆိုင်များ၊ ကာတွန်းပြပွဲများ၊ မည်သူမဆို ပါဝင်ဆွေးနွေးနိုင်သည့် Speaker Corner များ၌ ပြည်တွင်း ပြည်ပစာပေပညာရှင်များနှင့် စာပေချစ်မြတ်နိုးသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိပြီး ပွဲတော်ကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်အထိ သုံးရက်တာကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

ဝင်းထက်အောင်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာထွန်းနိုင် ကရင်ပြည်နယ်နှင့်မွန်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ စွမ်းအင်ကဏ္ဍဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉
လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ထွန်းနိုင်သည် ကရင်ပြည်နယ် မြိုင်ကလေးမြို့၊ မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နှင့်မော်လမြိုင်မြို့တို့ရှိ Gas Control Station စခန်းများ၊ မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ ပိုက်လိုင်းပြုပြင် ထိန်းသိမ်းရေးစခန်း (သွေးသောက်)တို့သို့ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မြိုင်ကလေး မြို့ရှိ Gas Control Station စခန်းသို့ရောက်ရှိရာ မြန်မာ့ ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းမှ တာဝန်ရှိသူများက Gas Control Station စခန်းမှ သဘာဝဓာတ်ငွေ့များ ပို့လွှတ်ဖြန့်ဖြူးပေးနေမှုအခြေအနေကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ဒုတိယဝန်ကြီးက Gas Control Station စခန်းအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နှင့်မော်လမြိုင်မြို့ရှိ Gas Control Station စခန်း နှင့်ပိုက်လိုင်းပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးစခန်း (သွေးသောက်)တို့

ကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

မြိုင်ကလေး Gas Control Station စခန်းသည် ဇောတီကကမ်းလွန်မှထွက်ရှိသော သဘာဝဓာတ်ငွေ့များကို မြိုင်ကလေး ဘိုလပ်မြေစက်ရုံသို့ တစ်နေ့လျှင် သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့ ၁၇ ကုဗပေသန်းခန့်နှင့် ရန်ကုန်မြို့၊ ဧရိယာရှိ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများသို့ တစ်နေ့လျှင်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ကုဗပေသန်း ၂၀ ခန့်ကိုလည်းကောင်း၊ သထုံ Gas Control Station စခန်းသည် မြိုင်ကလေး Gas Control Station စခန်းမှတစ်ဆင့် ပေးပို့လာသော ဇောတီက ကမ်းလွန် သဘာဝဓာတ်ငွေ့များကို ထပ်ဆင့်ထိန်းညှိ၍ သထုံမြို့ရှိ သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံများသို့ တစ်နေ့ လျှင် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကုဗပေသန်း ၂၀ ခန့်ကိုလည်း ကောင်းဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသည်။

မော်လမြိုင် Gas Control Station စခန်းသည် ဇောတီကကမ်းလွန်မှထွက်ရှိသော သဘာဝဓာတ်ငွေ့များကို မော်လမြိုင်မြို့ရှိ သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးဓာတ်အားပေး စက်ရုံများသို့ တစ်ရက်လျှင် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ၃၆ ဒသမ



၅ ကုဗပေသန်းကို ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသည်။
မော်လမြိုင်ပိုက်လိုင်း ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးစခန်း (သွေးသောက်) သည် ကပေါက်-မြိုင်ကလေး-ရန်ကုန် လက်မ ၂၀ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်းကို တနင်္သာရီ

တိုင်းဒေသကြီး ကပေါက်ဒေသမှ မြိုင်ကလေး သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့ထိန်းသိမ်းဖြန့်ဖြူးရေးစခန်းအထိ စုစုပေါင်း ပိုက်လိုင်းအရှည် ၁၉၂ မိုင်ကို တာဝန်ယူပြုပြင်ထိန်းသိမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဟားခါး-ထန်တလန်-ဆာဆီချောက်ကားလမ်း ဟားခါးခရိုင်လမ်းဦးစီးက တာဝန်ယူပြုပြင်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉
ချင်းပြည်နယ် ဟားခါး-ထန်တလန်-ဆာဆီချောက်ကားလမ်းသည် အိန္ဒိယနှင့် မြန်မာနယ်စပ်ကို ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းမကြီးတစ်ခုဖြစ်ပြီး ၁၀၅ ဒသမ ၀၀၉ ကီလိုမီတာရှိသည်။

ဟားခါး-ထန်တလန်-ဆာဆီချောက်လမ်း ဟားခါးအပိုင်း ၄ ဒသမ ၄ ကီလိုမီတာမှ ၁၁ ဒသမ ၈ ကီလိုမီတာအထိကို ဟားခါးခရိုင် လမ်းဦးစီးဌာနက

၁၉၈၈-၁၉၈၉ ဘဏ္ဍာနှစ်မှစ၍ ၂၀၀၉-၂၀၁၀ ဘဏ္ဍာနှစ်အထိ တာဝန်ယူခဲ့ပြီး နောက် ၂၀၀၉-၂၀၁၀ မှ ၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အထိ ၁၄ ဒသမ ၉ ကီလိုမီတာအထိ ကို ဆက်လက်တာဝန်ယူခဲ့သည်။ ယခုနှစ် မေ ၂၅ ရက်တွင် အဆိုပါ ကားလမ်း အပိုင်း ၂၃ ကီလိုမီတာအထိကို ဟားခါးခရိုင်၏ အုပ်ချုပ်မှုအောက်သို့ ထည့်သွင်း ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါလမ်းအား နှစ်အလိုက်သုံးစွဲသည့်ရန်ပုံငွေများမှာ ၂၀၁၁-၂၀၁၂

ဘဏ္ဍာနှစ်မှ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ်အထိ ပြည်ထောင်စုအစိုးရငွေလုံးငွေရင်း ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၇၉၇ ဒသမ ၅၀၀ သန်း၊ ပြင်/ထိန်း ရန်ပုံငွေကျပ် ၃၁ ဒသမ ၈၁၉ သန်း၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ငွေလုံးငွေရင်း ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၂၄၄၆၁ ဒသမ ၃၅၇ သန်း၊ ပြင်/ထိန်း ရန်ပုံငွေကျပ် ၃၈၀၆ ဒသမ ၁၄၄၃ သန်း စုစုပေါင်း ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၂၉၀၉၆ ဒသမ ၈၁၄၃ သန်း အကုန်အကျခံ၍ ပြုပြင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရမ်းစိုးမြင့်

ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၉

ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် မန္တလေးမြို့ မန္တလေးတောင်ခြေအနီးရှိ မာကျူရာဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။

စာဖတ်ခြင်းအလေ့အထ ပိုမိုရင်သန်စေရန် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်အား မြန်မာစာပေကို ကမ္ဘာသို့ ထိုးဖောက်ရန်၊ မြန်မာစာရေးဆရာ၊ စာရေးဆရာမများနှင့် နိုင်ငံတကာ စာရေးဆရာ၊ စာရေးဆရာမများ ဆွေးနွေးခွင့် ရရှိပြီး မိမိတို့ စာပေယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာများ ဖလှယ်နိုင်ရန်၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ပြည်သူများ စာဖတ်ခြင်းအလေ့အထ ပိုမိုရင်သန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် ဟူသည့် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။

ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်သို့ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဖေမြင့်၊ ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်ဖြစ်မြောက်ရေး ကော်မတီ နာယက ဗြိတိန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ ဟောင်ကောင်ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် Mr. Andrew Richard Heyn၊ ပွဲတော်ဖြစ်မြောက်ရေးဥက္ကဋ္ဌ ဦးနေအုပ်(စိန်ပေါလ်)နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ စာပေပညာရှင်များနှင့် စာပေချစ်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ မန္တလေးကိုယ်ပိုင်အထက်တန်း ကျောင်းများအသင်းနှင့် ပုဂ္ဂလိကကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ဧရာဝတီ



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ပြောသလို စာဖတ်ခြင်း၊ စာပေလေ့လာခြင်း သည် ကိုယ့်ရဲ့ကမ္ဘာကြီး ကျယ်သွားဖို့၊ ကိုယ် မသိတဲ့၊ စိတ်မှန်းတောင်မှ မမှန်းဆဖူးတဲ့ ကမ္ဘာတွေ မြင်နိုင်ဖို့အတွက် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒီလို ကိုယ့်ကမ္ဘာကြီးကလည်း ကျယ်သွားဖို့၊ ကိုယ့်ဘဝလေးတစ်ခုတည်းတင် မဟုတ်ဘဲ၊ ကိုယ့်ပတ်ဝန်းကျင်အသံတွေ မဟုတ်ဘဲ

လူမှုရေးနှင့်လည်း ဆိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးနှင့် လည်း ဆိုင်ပါကြောင်း၊ လူ့ဘဝနှင့်ဆိုင်သည့် ကိစ္စဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဘယ်လို နိုင်ငံရေးတို့၊ လူမှုရေးတို့နှင့် ကင်းကွာနိုင်မလဲ၊ ဒါမျိုးတွေ ကိုလည်း ဆွေးနွေးစေချင်ပါကြောင်း။ မိမိတို့နိုင်ငံကို အင်မတန်မှ တိုးတက်စေ ချင်ပါကြောင်း၊ အင်မတန်မှ ထူးထူးခြားခြား

ကို တိုးတက်စေချင်ပါကြောင်း၊ ထူးထူးခြားခြား တိုးတက်ဖို့ဆိုလျှင် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာကိုပဲ အားကိုးလို့မရပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံသည် အင်မတန်မှ တိုးတက်ချမ်းသာသွားပြီး စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုမရှိရင်တော့ တကယ်တိုးတက်သည့် နိုင်ငံဟု ခေါ်၍မရပါ ကြောင်း၊ မိမိတို့၏ လူငယ်များသည် ကိုယ့် အနာဂတ်အတွက်၊ ကိုယ့်နိုင်ငံ၏ အနာဂတ် အတွက်တွေးပြီး အခြားကိစ္စတွေထဲမှာ အပါ အဝင် တွေးပြီး စာပေကို ဘယ်လိုတိုးတက် အောင် လုပ်ရမလဲ၊ ဒီစာပေလေ့လာခြင်းအား ဖြင့် မိမိတို့နိုင်ငံအတွက် ဘယ်လိုအကျိုးပြု နိုင်မလဲ၊ မိမိတို့နိုင်ငံမှတစ်ဆင့် ကမ္ဘာကြီး အတွက် ဘယ်လို အကျိုးပြုနိုင်မလဲ ဆိုတာကို စဉ်းစားစေချင်ပါကြောင်း၊ တချို့ကတော့ ဒါကို သဘောတူမှာ မဟုတ်ပါကြောင်း။

ဆရာကြီး ဦးနေအုပ်နှင့်အတူတူ လုပ်ပေး သည့်အတွက်လည်း ကျေးဇူးတင်ပါတယ်လို့ ပြောချင်ပါကြောင်း၊ နောင်လည်း မကြာခင် ကာလအတွင်း ပြန်ပြီးတော့ တွေ့ဆုံနိုင်လိမ့် မည်ဟု မျှော်လင့်ပါကြောင်း၊ ပွဲတော်ကို တက်ရောက်သည့် စာပေမြတ်နိုးသူအားလုံး အထူးသဖြင့် လူငယ်များအားလုံး စာပေ အတွက်၊ နိုင်ငံအတွက်၊ တစ်ကမ္ဘာလုံးအတွက် အကျိုးရှိမည့်ကိစ္စရပ်များ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေ ဟု ဆုတောင်းမေတ္တာပို့လိုက်ပါကြောင်း ဖော်ပြ ပါရှိသည်။

အကန့်အသတ်များစွာရှိ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်က အမှာစကားပြောကြားရာ တွင် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်၏ တန်ဖိုးကို ပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ ဧရာဝတီစာပေ ပွဲတော် ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် စတင်ကျင်းပချိန်က မိမိတို့နိုင်ငံတွင် ထိုကဲ့သို့ ပွဲတော်တစ်ခုကျင်းပ ရန် အကန့်အသတ်များစွာရှိပါကြောင်း၊ စာပေ ဟောပြောပွဲများသည်ပင် အခက်အခဲများဖြင့် ဆောင်ရွက်နေသည့်အချိန်တွင် နိုင်ငံတကာမှ စာပေသမားများကို ဖိတ်ခေါ်ပြီး ဆွေးနွေးပွဲ ပေါင်းစုံဖြင့် စာပေပွဲတော်ကျင်းပရန် ခက်ခဲ သည့်အနေအထားတွင် သံအမတ်ကြီးနှင့် ဆရာဦးနေအုပ်တို့ ဦးဆောင်ပြီး ပွဲတော်ကို ဖြစ်မြောက်အောင် ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါ ကြောင်း၊

စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့ □



ပဉ္စမ အကြိမ် မြောက် ဧရာဝတီ စာပေပွဲတော် ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် ဗြိတိန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ ဟောင် ကောင် ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် Mr. Andrew Richard Heyn အမှာစကား ပြော ကြားစဉ်။

စာပေပွဲတော်ကို ဂုဏ်ပြုသည့်အနေဖြင့် သံစုံ တီးဝိုင်း၊ သံပြိုင်သီဆိုမှုနှင့် တေးသရုပ်ဖော် တို့ဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ထံမှ ဧရာဝတီစာပေ ပွဲတော်သို့ ပေးပို့သည့် နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ဗီဒီယိုဖိုင်ကို ပြသသည်။

စာနာစိတ်များပွားများ

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ထံမှ ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်သို့ ပေးပို့သည့် နှုတ်ခွန်း ဆက်စကားတွင် ယခုဧရာဝတီပွဲတော်၌ စာပေ ချစ်မြတ်နိုးသူများနှင့် အတူတူမရှိနိုင်သည့် အတွက် ဝမ်းနည်းပါကြောင်း၊ ဒီနှစ်ပွဲတော် သည် အထူးသဖြင့် လူငယ်နှင့် စာပေအကြောင်း ဖြစ်၍ မိမိ အင်မတန် စိတ်ဝင်စားပါကြောင်း၊ ဟိုအရင် တစ်နှစ်ကျော်ကာလ မန္တလေး တက္ကသိုလ်တွင် လူငယ်များနှင့် စာပေ ဆွေးနွေးပွဲလုပ်တုန်းကလည်း လူငယ်များ သည် စာပေကို ဘယ်လောက်စိတ်ဝင်စားမှု ရှိသလဲဆိုတာ တွေ့ခဲ့ရလို့ အင်မတန် ဝမ်းသာ ပါကြောင်း၊ စာပေဆိုတာ မိမိမကြာခဏ

ကိုယ့်ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် အင်မတန်မှ ဝေးလံ သည့်နေရာမှာ၊ အင်မတန်ကွာခြားသည့် နေရာ တွေမှာ ဘယ်လိုရှိကြသလဲ၊ လူတွေက ဘယ်လို တွေးကြသလဲ၊ လူတွေက ဘယ်လိုနေကြ သလဲဆိုတာကို သိရသည်ဆိုလျှင် မိမိတို့ ကမ္ဘာကြီးအတွင်းက လူသားအားလုံးသည် လူတစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦး ပိုပြီးနားလည်နိုင် သည့် စာနာစိတ်များ ပွားများလာမည်ဟု ထင်ပါကြောင်း။

အမြင်များကိုဖလှယ်

စာပေ၏ ရည်ရွယ်ချက်က တစ်ယောက် နှင့် တစ်ယောက် အမြင်ချင်း မတူပါကြောင်း၊ အခု ဒီလိုပွဲတော်မှာဆိုလျှင် မတူသည့် အမြင် များကို ဖလှယ်လို့ရပါကြောင်း၊ တချို့က စာပေ တို့၊ အနုပညာတို့ဆိုတာ ပညာသက်သက် ဖြစ်ပြီး အနုပညာဆိုလျှင် အနုပညာသက်သက်၊ စာပေဆိုလျှင် စာပေသက်သက်၊ လူမှုရေးနှင့် မဆိုင်ဘူး၊ နိုင်ငံရေးနှင့် မဆိုင်ဘူး၊ ကျန်သည့် ကိစ္စများနှင့် မဆိုင်ဘူးဟု ထင်မြင်ခြင်းများ ရှိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးသမားတစ်ယောက် အနေဖြင့် မိမိပြောရမည်ဆိုလျှင် စာပေသည်



ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ကျောင်းသူလေးများက အကများဖြင့် ဖျော်ဖြေစဉ်။

တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက်ကာလအတွင်း အပန်းဖြေခရီးသွားလာကြသူများ၏ ရင်တွင်းစကားသံများ



ဒေါ်ခင်မာကြည်



ဒေါ်ဝါဝါထွန်း



ဦးမျိုးမင်းကို



ဦးမျိုးချစ်အောင်



ဦးဇော်ထွန်း



ဦးကျော်သူဝင်း

ရန်ကုန် - မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီး ၁၁၅မိုင် အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်း ဌာနတန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက် ကာလအတွင်း မိသားစု၊ သူငယ်ချင်းများနှင့်အတူ ပျော်ရွှင်စွာ အပန်းဖြေခရီးသွားလာကြသည့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများနှင့် ခရီးသွား ပြည်သူတို့၏ ရင်တွင်းစကားများကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်မာကြည် (စက်ရုံဝန်ထမ်း)

အခုပိတ်ရက်မှာ မိဘတွေရှိတဲ့ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပွင့်ဖြူမြို့နယ်ကို ပြန်မှာပါ။ ပြီးရင် မိဘနဲ့ မကွေးမြို့သို့ လွန်ဘုရားဖူးပြီး တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော် ဖြစ်တော့ မကွေးမြို့မှာ ဆီမီးပွဲတွေရှိတဲ့အတွက် ညပိုင်းမှာ သူငယ်ချင်း တွေနဲ့ သွားရောက်လည်ပတ်မှာပါ။ မိဘနဲ့ ခွဲနေရတာလည်း ကြာပြီဆိုတော့ အခုလိုရက်ရည် ပိတ်တဲ့အတွက် ပျော်ရွှင်မိပါတယ်။

ဒေါ်ဝါဝါထွန်း (ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်း)

တန်ဆောင်တိုင်ပိတ်ရက်မှာ မွေးရပ်မြေဖြစ်တဲ့ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ်ကို ပြန်မှာပါ။ ပိတ်ရက်မှာ လုပ်ဖြစ်မှာကတော့ သူငယ်ချင်း မင်္ဂလာဆောင်နဲ့ ကျန်းမာရေးအတွက် ဆေးစစ်ဖို့တွေ လုပ်ဖြစ်မှာပါ။ ပြီးရင် မိဘတွေနဲ့ မကွေးမြို့သို့ ဘုရားဖူးဖို့ စီစဉ်ထားပါတယ်။ လုပ်ငန်းခွင်မှာ နေ့တိုင်းလုပ်ကိုင်နေရတဲ့အတွက် အခုလိုပိတ်ရက်ရရှိပြီး ကိုယ့်နေရပ်ကို ပြန်ရတဲ့အပေါ်မှာ ပျော်ရွှင်မိပါတယ်။

ဦးမျိုးမင်းကို (ယာဉ်မောင်း)

တန်ဆောင်တိုင်ပိတ်ရက်မှာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှာရှိတဲ့ မင်းဘူးမြို့ကို ပြန်မှာပါ။ မွေးရပ်မြေရောက်ရင် ဆီမီးပွဲတွေနဲ့ သူငယ်ချင်း မင်္ဂလာဆောင် ကို သွားဖို့တွေ လတ်တလောစီစဉ်ထားပါတယ်။ ပိတ်ရက်ရည်ပိတ်တဲ့အတွက် နိုင်ငံဝန်ထမ်းတွေနဲ့ ပုဂ္ဂလိကဝန်ထမ်းတွေအပြင် တခြားလုပ်ငန်းတွေ လုပ်ကိုင် နေကြတဲ့ ဝန်ထမ်းတွေ မိဘရပ်ထံ ပြန်ကြရတဲ့အတွက် ပျော်စရာကောင်းပါတယ်။

ဦးမျိုးချစ်အောင် (ခရီးသည်)

အခုပိတ်ရက်မှာ တာဝန်ကျတဲ့ နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့ကနေ ရန်ကုန်မြို့ ကို အပန်းဖြေခရီးသွားမှာပါ။ ရန်ကုန်မြို့ရောက်ရင် ဘုရားတွေအစုံဖူးပြီး ကစားကွင်းတွေ၊ စုပေါင်းကန်တွေကို သွားရောက်လည်ပတ်ဖို့ စီစဉ်ထားပါတယ်။ အခုလို ပိတ်ရက်ရည်ပိတ်တဲ့အတွက် နိုင်ငံဝန်ထမ်းတွေအတွက်တော့ မွေးရပ်မြေပြန်ဖို့ အခွင့်အရေးတစ်ရပ်ဖြစ်တဲ့အတွက် ပျော်မိပါတယ်။

ဦးဇော်ထွန်း (ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်း)

ပိတ်ရက်မှာ မွေးရပ်မြေဖြစ်တဲ့ မလှိုင်မြို့ကို ပြန်မှာပါ။ မွေးရပ်မြေရောက် ရင် မိသားစုနဲ့ ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော်ကို သွားရောက်ဖူးမြော်ဖို့ စီစဉ်ထား ပါတယ်။ မိသားစုနဲ့ တစ်ခါမှ ခရီးမထွက်ဖူးတော့ အခုလို ပိတ်ရက်ရည်ရပြီး မိသားစုနဲ့အတူ ခရီးထွက်ရတဲ့အပေါ်မှာ ဝမ်းသာမိပါတယ်။



ဦးကျော်သူဝင်း (အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန)

ကျွန်တော်ကတော့ နေပြည်တော်ကို အလုပ်ကိစ္စရှိလို့သွားတာပါ။ တာဝန်ကတော့ ရန်ကုန်မှာ ထမ်းဆောင်နေပါတယ်။ ဒီလိုရုံးပိတ်ရက်မှာ ကိုယ့်အလုပ်ကိစ္စပဲ ဖြစ်ဖြစ်၊ မိသားစုနဲ့ ခရီးသွားတာပဲဖြစ်ဖြစ် အဆင်ပြေပါတယ်။ ခရီးသွားတယ် ဆိုတာကလည်း စိတ်ရဲ့ ပျော်ရွှင်မှု၊ လွတ်လပ်မှုအပြင် စိတ်ခွန်အား တွေလည်းအများကြီးရပါတယ်။ အရင် နယ်တွေမှာ တာဝန်ထမ်းဆောင်တုန်းကဆို ဒီလိုပိတ်ရက်ရည်တွေကိုပဲ စောင့်မျှော်နေရတာပါ။ အခုလိုပိတ်ရက်ရည်ရတဲ့ အခါ ကိုယ့်ရဲ့မွေးရပ်မြေ အသီးသီးကို ပြန်လို့ရပြီး မိသားစုသူငယ်ချင်းတွေနဲ့ တွေ့ဆုံရတဲ့အတွက် ပျော်ရွှင်မှုတွေ ရရှိပါတယ်။ ဒါကြောင့် ပိတ်ရက်ရည်လေးမှာ ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင် ဖြစ်ကြပါစေလို့ ဆုတောင်းပေးပါတယ်။

စောစေးနေဒါး (ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်း)

အခု ပိတ်ရက်မှာ အလုပ်ကိစ္စရှိတဲ့အတွက် မန္တလေးမြို့ကို သွားမှာပါ။ တန်ဆောင်တိုင်ပိတ်ရက်မှာ ကိုယ်တိုင်မနားရပေမယ့် ပိတ်ရက်ရရှိတဲ့ ဝန်ထမ်း တွေကိုယ်စား ဝမ်းသာမိပါတယ်။ အခုပိတ်ရက်မှာ မွေးရပ်ဒေသကို ပြန်မယ့် သူအားလုံး ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းပြီး နေ့ရက်တိုင်းမှာ ပျော်ရွှင်ပါစေလို့ ဆုတောင်းပေးပါတယ်။

အောင်ရဲသွင်း၊ အေးအေးသန့်၊ ဓာတ်ပုံ- ကျော်ဇော်ထိုက်

စက်စဲကမ်းခြေသို့ အများပြည်သူ အားလပ်ရက်များတွင် ရာသီဥတုသာယာသောကြောင့် ပိုမိုလာရောက်



မော်လမြိုင် နိုဝင်ဘာ ၉
နိုင်ငံတော်အစိုးရက တရားဝင်သတ်မှတ်ပေးထားသော သီတင်းကျွတ် ရုံးပိတ်ရက်များကဲ့သို့ပင် တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက်များတွင်လည်း ပုံမှန်ပိတ်ရက်များနှင့် ဆက်သွားသဖြင့် မွန်ပြည်နယ် စက်စဲကမ်းခြေတွင် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ လာရောက်လည်ပတ်အပန်းဖြေသူများဖြင့် စည်ကား လျက်ရှိသည်။

အခြားဌာနများနည်းတူ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း ရုံးချုပ်၊ သတင်းစဉ်၊ မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာတို့ကိုမှ ဝန်ထမ်းနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုအဖွဲ့များ တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက်တွင် ဌာန၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၏ ပထမဆုံးအကြိမ် ဘုရားဖူး ခရီးစဉ်ကို ယနေ့တွင် မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင် ကျိုက္ခမီ စက်စဲကမ်းခြေနှင့် အနီးဝန်းကျင် အထက်ကရ နေရာများသို့ သွားရောက်လည်ပတ်အပန်းဖြေကြသည်။

စက်စဲကမ်းခြေတွင် လာရောက်လည်ပတ်သူများသည် ရေကစားရင်းဖြင့် အုန်းရည်သောက်ခြင်း၊ ပင်လယ်အစားအစာများ စားသောက်ခြင်း၊ စက်ဘီးစီးခြင်း၊ အပျော်စီးစပိဘုတ်စီးခြင်းတို့ဖြင့် အနားယူအပန်းဖြေကြသည်ကို တွေ့ရသည်။

"ပိတ်ရက်လည်းဖြစ်ပြီး ရာသီဥတုကလည်း သာယာနေတော့ ခရီးသွားတွေ အတော်များနေပါ တယ်။ စက်စဲကမ်းခြေက ခရီးသွားတွေ ညအိပ်လည်း လာကြတာများတယ်။ လမ်းခရီးကလည်း ချောမွေ့လို့ တစ်နိုင်လုံးက ခရီးသွားတွေ သဘောကျတယ်။ အခန်းတစ်ခန်းကို လူငါးယောက် ကနေ ဆယ်ယောက်အထိ တည်းခိုနိုင်ပြီး တည်းခိုခန်းခဏ္ဍေကလည်း နှစ်သောင်းကနေ သုံးသောင်းဝန်းကျင်ပဲ ရှိပါတယ်" ဟု လာရောက်လည်ပတ်ကြသူများထံမှ သိရသည်။

မိသားစုနှင့်အတူ လာရောက်သည့် ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့မှ ကိုဖြိုးက "ကျောင်းပိတ်ရက် လည်းဖြစ်တော့ ကလေးတွေကို လိုက်ပို့ရင်း ဒီစက်စဲကမ်းခြေကို လာဖြစ်တာပါ။ ကမ်းခြေကို လာလည်တာမို့ ကလေးတွေနဲ့အတူ ရေကစားဖြစ်တယ်။ ပင်လယ်စာတွေ စားတယ်။ ပျော်စရာ ကောင်းပါတယ်" ဟု ပြောသည်။

တင်မောင်လွင် (မြန်မာ့အလင်း)

ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကျမှု နှစ် (၃၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပ

ဘာလင် နိုဝင်ဘာ ၉
ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကျမှု နှစ်(၃၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်နေ့တွင် ဂျာမနီနိုင်ငံ မြို့တော်ဘာလင်၌ ကျင်းပသည်။

ယင်းအခမ်းအနားတွင် ဂျာမနီဝန်ကြီးချုပ် အိန်ဂျ လာမာကလ်က မိန့်ခွန်းပြောကြားရာ၌ ဥရောပသည် ဒီမိုကရေစီ၊ လွတ်လပ်ခွင့်နှင့် သည်းခံခွင့်လွတ်မှုများကို ကာကွယ်ရန် တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။ အရှေ့ဂျာမနီမှ ဂျာမနီပြည်သူများ အနောက်ဂျာမနီသို့ ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်ခြင်းမရှိစေရန်အတွက် တားဆီးရန် ၁၅၅ ကီလိုမီတာရှည်လျားသည့် ကွန်ကရစ်တံတိုင်းကို စစ်အေးခေတ်အတွင်းက တည်ဆောက်ထားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းတံတိုင်းကို အရှေ့ဂျာမနီနိုင်ငံဘက်မှ ၁၉၈၉ ခုနှစ်တွင် စတင် ဖြိုဖျက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အရှေ့ဂျာမနီနိုင်ငံတွင် ဒီမိုကရေစီစနစ်အား လိုလားသည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များ မြင့်တက်လာစေခဲ့အတွင်း အရှေ့ဂျာမနီနိုင်ငံသားများ

အနောက်ဂျာမနီကို လွတ်လပ်စွာ ထွက်ခွာခွင့်ပြုပြီးနောက် တွင် အဆိုပါတံတိုင်းကို ဖြိုဖျက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဂျာမနီနိုင်ငံ မြို့တော်ဘာလင်မြို့၌ ကျင်းပသည့် ယင်းအခမ်းအနားကို ဂျာမနီနိုင်ငံသမ္မတ ဖရန့်စတိုဖ်ဝါလာ စတိန်မီယာ၊ ဝန်ကြီးချုပ် အိန်ဂျလာမာကလ်နှင့် ဥရောပအရှေ့ပိုင်းနိုင်ငံအချို့မှ သမ္မတများလည်း တက်ရောက်ကြသည်။

ယင်းအခမ်းအနား၌ ဘာလင်တံတိုင်း၏ နာမည်ကျော် ဘရန်ဒင်ဘတ်တံခါး အရှေ့ဘက်တွင် တေးသံစုံတီးပိုင်း တပ်ဖွဲ့မှ ဗီသိုဗင်၏ ဆင်ဖိုနီတေးသွား အမှတ်(၅)ကို တီးမှုတ်မှုလည်း ပါဝင်သည်။

ဘာလင်တံတိုင်း ဖြိုဖျက်သွားပြီးနောက်တွင် အရှေ့ဂျာမနီနှင့် အနောက်ဂျာမနီမှ နှစ်နိုင်ငံတို့ တစ်နိုင်ငံတည်း အဖြစ် ပေါင်းစည်းနိုင်ခဲ့သည်။

ကိုးကား-အေအက်ဖ်ပီ ဘာသာပြန်-ဇော်ဝင်း



သြစတြေးလျ၌ တောမီးလောင်မှုကြောင့် သုံးဦးသေဆုံး၊ နေအိမ် ၁၅၀ ကျော် ပျက်စီး

ဆစ်ဒနီ နိုဝင်ဘာ ၉
နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်က သြစတြေးလျနိုင်ငံ အရှေ့ဘက်တစ်လျှောက်တွင် တောမီးလောင်မှု အကြီးအကျယ်ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ လူသုံးဦးထက်မနည်း သေဆုံးပြီး ခုနစ်ဦး ပျောက်ဆုံးကာ စာသင်ကျောင်းများ အပါအဝင် လူနေအိမ် ၁၅၀ ထက် မနည်း ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း နယူးဆောက်ဝေးလ်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဂလေဒီဘာ ရာဂျစ်ကလင်က ပြောကြားသည်။

နိုင်ငံ၏ အရှေ့တောင်ဘက် နယူးဆောက်ဝေးလ်ပြည်နယ်တွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှစ၍ ဖြစ်ပွားသည့် အဆိုပါ တောမီးလောင်မှုသည် သမိုင်းတစ်လျှောက် မကြုံစဖူးသော တောမီးဖြစ်သောကြောင့် သေဆုံးသူဦးရေလည်း နောက်ထပ် တိုးလာဖွယ်ရှိကြောင်း ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဘာရာဂျစ်ကလင်က ထပ်မံပြောကြားသည်။

တောမီးကြောင့် သေဆုံးသူများ

အနက် တစ်ဦး၏ရုပ်အလောင်းကို လောင်ကျွမ်းသွားသည့် ၎င်း၏နေအိမ်ထဲတွင်ရှာဖွေတွေ့ရှိပြီး နောက်တစ်ဦးကို ကားထဲတွင် ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ကျန်အမျိုးသမီးတစ်ဦးသည် ၎င်း၏ဒဏ်ရာကြောင့် ဆေးရုံ၌ ဆေးဝါးကုသမှုခံယူနေစဉ် သေဆုံးသွားသည်ဟု အရေးပေါ်ကူညီကယ်ဆယ်ရေးဌာနက ပြောကြားသည်။

ထို့အပြင် တောမီးကြောင့် လူနေအိမ် ၁၀၀ ထက်မနည်း ပျက်စီးသွားပြီး လူ ၃၀ ကျော် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ အဆိုပါ ဒဏ်ရာရရှိသူများအနက် အများစုမှာ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တောမီးလောင်မှု ဖြစ်ပွားသတ်ရန်အတွက် ပင်လယ်ကမ်းခြေမှ ကီလိုမီတာ ၁၀၀ ခန့်အကွာတွင် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၃၀ နှင့် လေယာဉ်အစင်း ၇၀ ကို တာဝန်ရှိသူများက ဖြန့်ကြက်ထားသည်။

တစ်ချိန်တည်းမှာပင် သြစတြေးလျ ဝန်ကြီးချုပ် စကော့သ်မော့ရီဆန်က ပြည်နယ်အတွင်း တောမီးအကြီးအကျယ်လောင်ကျွမ်းမှုအပေါ် အလွန်စိတ်ပူမိပါကြောင်း ပြောကြားပြီး ဒေသခံပြည်သူများအား လုံခြုံရာနေရာတွင် နေထိုင်ကြရန် တိုက်တွန်းလိုက်သည်။

တောမီးလောင်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ နောက်ဆုံးအခြေအနေကို မိမိအနေဖြင့် ပုံမှန်အသိပေးနေမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်သူများအတွက် လိုအပ်သည့် အကူအညီများကိုလည်း စီစဉ်ပေးရန် အဆင်သင့်ရှိကြောင်း၊ လိုအပ်ပါက မီးလောင်သည့် နေရာများအနံ့၌ မီးငြိမ်းသတ်ရန် ကြိုးစားနေကြသည့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား ကူညီရန် စစ်တပ်ကိုပါ အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကထပ်မံပြောကြားသည်။

ကိုးကား - အေအက်ဖ်ပီ ဘာသာပြန် - ဂျေတီ



ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်သို့ ချဉ်းကပ်လာပြည်သူ ၁၀၀၀၀၀ ခန့် ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့

ဒါကာ နိုဝင်ဘာ ၉
ယနေ့ညပိုင်းတွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံထဲသို့ တာဘတ်အမည်ရှိ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်လာဖွယ်ရှိသောကြောင့် နိုင်ငံ၏မြေခံမိုင်းရိုကျေးရွာများနှင့် ကျွန်းစုများတွင်နေထိုင်သော ပြည်သူ ၁၀၀၀၀၀ ခန့်ကို အာဏာပိုင်များက ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် သတ်ပေးချက်များ ထုတ်ပြန်ထားကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

တစ်နာရီလျှင် ပြင်းအား ကီလိုမီတာ ၂၅၀ နှုန်းဖြင့် တိုက်ခတ်မည့် အဆိုပါ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းသည် ဆန်ဒါဘန်းသစ်တောအနီးတွင် ကုန်းတွင်းပိုင်းသို့ ဝင်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ခန့်မှန်းထားသည်။

အဆိုပါမုန်တိုင်းသည် ဒေသစံတော်ချိန် ၂၈ နာရီခန့်တွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ကမ်းရိုးတန်းသို့ ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်မည်ဟု ခန့်မှန်းထားပြီး မုန်တိုင်းမဝင်ရောက်မီ ယင်းဒေသများ၌နေထိုင်သည့် ပြည်သူ ၁၅၀၀၀၀ ခန့်ကို ဘေးလွတ်ရာသို့ပြောင်းရွှေ့ရန် စီစဉ်ထားသည်ဟု သဘာဝဘေးဒဏ်ခံခံခန့်ခွဲရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

အာဏာပိုင်များသည် နိုင်ငံအတွင်းသို့ မုန်တိုင်းဝင်ရောက်တိုက်ခတ်ဖွယ်ရှိသောကြောင့် တစ်နိုင်ငံလုံးအဆင့် အစမ်းစမ်းပွဲနှင့် အခြားသောအားလပ်ရက်ပွဲတော်အစီအစဉ်များကို ရပ်ဆိုင်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။ စေတနာ့ဝန်ထမ်း ၅၅၀၀၀ ကျော်တို့က ပြည်သူများအား မုန်တိုင်းနှင့်ပတ်သက်၍ နိုးနှိုးကြားကြားရုံကြရန် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်လျက်ရှိကြသည်။

ကိုးကား - အေအက်ဖ်ပီ၊ ဘာသာပြန် - ဂျေတီ

သေနတ်သမားများ၏ ချုံခိုတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် မက္ကဆီကိုရဲအရာရှိ ငါးဦး သေဆုံး

ဆိုလာဇာကာ(မက္ကဆီကို) နိုဝင်ဘာ ၉
မက္ကဆီကိုနိုင်ငံတောင်ဘက် ဆိုလာဇာကာပြည်နယ်ရှိ ကျေးရွာငယ်လေးတစ်ရွာတွင် သေနတ်သမားများ၏ ချုံခိုတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ရဲအရာရှိ ငါးဦး သေဆုံးပြီး နှစ်ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များက ယနေ့ပြောကြားသည်။

ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဆိုလာဇာကာပြည်နယ် မြို့တော်ဆိုလာဇာကာဒီဂျာရက်စ်မြို့မှ ကီလိုမီတာ ၈၀ ခန့် အကွာတွင် တည်ရှိသော လူဦးရေ ၄၀၀၀ ခန့် နေရာ ဆီမင်တီရာဒီဆန်ဗီဆင်တီကတ်တလန်ကျေးရွာတွင် ကင်းလှည့်နေကြစဉ် ယခုကဲ့သို့ ချုံခိုတိုက်ခိုက်မှုနှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အဆိုပါတိုက်ခိုက်မှု၌ဒဏ်ရာရရှိသူနှစ်ဦးကိုဆေးဝါးကုသမှုခံယူရန်ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ လုံခြုံရေးအတွက် ကင်းလှည့်နေသည့် ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များအား ရန်ရှာပြီးတိုက်ခိုက်ခဲ့သည့် သေနတ်သမားများအပေါ် ပြစ်တင်ရှုတ်ချကြောင်း၊ တိုက်ခိုက်မှု၌ သေဆုံးသွားသည့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲမိပါကြောင်း၊ ယင်းတိုက်ခိုက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ပြည့်စုံစေ့စပ်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုတစ်ခုပြုလုပ်ရန် အစိုးရရှေ့နေအား အကူအညီတောင်းဆိုထားကြောင်း စသည်ဖြင့် ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ၎င်း၏တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်တွင် ရေးသားဖော်ပြထားသည်။

ဆိုလာဇာကာပြည်နယ်တွင် မကြာသေးမီနှစ်များမှစ၍ ရာဇဝတ်မှုနှင့် ဆက်စပ်သော ပဋိပက္ခများတိုးပွားများပြားလာခဲ့ပြီး ယမန်နှစ် ဩဂုတ်လတွင် မက္ကဆီကိုအခြေစိုက် သေနတ်သမားများက ဆန်ဂျီစ်အက်စ်တန်းရှားဂရန် ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ပြည်နယ်အရာရှိတစ်ဦးတို့ကိုလည်း သတ်ဖြတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မက္ကဆီကိုအစိုးရသည် မူးယစ်မောင့်ခိုက်ကမ်းများအား တိုက်ခိုက်ရန် ၂၀၀၆ ခုနှစ်က အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို စေလွှတ်ခဲ့ပြီး မူးယစ်မောင့်ခိုက်ကမ်းများနှင့် အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များအကြား တိုက်ခိုက်မှုများကြောင့် လူ ၂၅၀၀၀၀ သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - အေအက်ဖ်ပီ ဘာသာပြန် - ဂျေတီ

ဒီမိုကရေစီလိုလားသော ဥပဒေပြုအမတ်များအား ဟောင်ကောင်ရဲများ ဖမ်းဆီး

ဟောင်ကောင် နိုဝင်ဘာ ၉
မေလအတွင်း ဥပဒေပြုအမတ်များ၏ အစည်းအဝေးတစ်ခုတွင် ဥပဒေကြမ်း တစ်ရပ်အပေါ် ငြင်းခုံကာ လုံးထွေးသတ်ပတ်ခဲ့ကြသည့် ဒီမိုကရေစီလိုလားသော ဥပဒေပြုအမတ်သုံးဦးအား ဟောင်ကောင်အာဏာပိုင်များက စွဲချက်တင်ကာ ယနေ့ဖမ်းဆီးလိုက်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဥပဒေပြုအမတ်များသည် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအား တရုတ်ပြည်မကြီးသို့ ပြစ်ဒဏ်ကျခံစေရန် တရားစီရင်ရေးအတွက် လွှဲပြောင်းပေးရမည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆန်ကျင်ဟန်တားမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟုဟောင်ကောင်ရဲအရာရှိများက စွပ်စွဲထားသည်။

ထို့ပြင် ဒီမိုကရေစီလိုလားသော ဥပဒေပြုအမတ်လေးဦးအား ထပ်မံဖမ်းဆီးရန် ရဲအရာရှိများက စီစဉ်လျက်ရှိသည်ဟု ဟောင်ကောင်ဒီမိုကရေစီလိုလားသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုက ဆိုသည်။

ယင်းသို့ ဒီမိုကရေစီလိုလားသော ဥပဒေပြုအမတ်များအား ဖမ်းဆီးထားခြင်းသည် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် ကျင်းပမည့် ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲအတွက် နိုင်ငံရေးရှုပ်ထွေးမှုများ ဖြစ်ပေါ်စေနိုင် ကြောင်း နိုင်ငံရေးစောင့်ကြည့်လေ့လာသူများက သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

ဖမ်းဆီးခံရသူ ဥပဒေပြု လွှတ်တော်အမတ် ခုနစ်ဦးအနက် လေးဦးသည် ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။

ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲသည် ဒီမိုကရေစီလိုလားသော ဥပဒေပြုအမတ်များနှင့် ပေကျင်းထောက်ခံသော ဥပဒေပြုအမတ်များအကြား ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင်တွေ့ကြမည်ဖြစ်သည်။

ဒီမိုကရေစီလိုလားသော ဥပဒေပြုအမတ်များအား ယခုကဲ့သို့ စွဲချက်တင်ကာ ဖမ်းဆီးခြင်းသည် နိုင်ငံရေးအရှုပ်တော်ပုံကို ပိုမိုကြီးထွားသွားစေပြီး ရွေးကောက်ပွဲကို အောင်မြင်ပြီးမြောက်မှုမရှိစေရန် ဖန်တီးခြင်းသာဖြစ်သည်ဟု ဒီမိုကရေစီလိုလားသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်တွင် ရေးသားထားသည်။

ဟောင်ကောင် အစိုးရအနေဖြင့် လွှတ်တော်အမတ်များ ဖမ်းဆီးခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သော နိုင်ငံရေးအရှုပ်တော်ပုံကို ရှိမယဖွဲ့ကာ ရွေးကောက်ပွဲကို ကျင်းပခြင်းမရှိဘဲ ဖျက်သိမ်းရန် သို့မဟုတ် ရက်ရွှေ့ဆိုင်းရန် ရည်ရွယ်လျက်ရှိသည်ဆိုသည့် ထင်မြင်ယူဆချက်များ နိုင်ငံအတွင်း ထွက်ပေါ်လျက်ရှိသည်။

ကိုးကား-အင်န်အိတ်ချ်ကော ဘာသာပြန်-အောင်ကျော်ကျော်



လွိုင်လင်၊ နမ့်စန်နှင့် လဲချားမြို့နယ်တို့၌ ဘိန်းစိုက်ခင်း ၂၆ ကေ ဖျက်ဆီး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉ ရှမ်းပြည်နယ် လွိုင်လင်မြို့နယ် မြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည်

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် လွိုင်လင်မြို့နယ် နမ့်စန်ကျေးရွာ၏ အရှေ့ဘက် တစ်ဖာလုံခန့်အကွာ၌ အမြင့် တစ်ပေခန့်ရှိ သီးပွင့်ဆဲ ဘိန်းစိုက်ခင်း ခုနှစ်

ကေခန့်၊ ကောင်းဖိုက်ကျေးရွာ၏ အရှေ့တောင်ဘက် သုံးဖာလုံခန့်အကွာ၌ အမြင့် တစ်ပေခန့်ရှိ သီးပွင့်ဆဲ ဘိန်းစိုက်ခင်း ရှစ်ကေခန့်နှင့် တောင်နောက်ကျေးရွာ၏ အရှေ့တောင်ဘက် နှစ်မိုင်ခန့်အကွာ၌ အမြင့် နှစ်ပေခန့်ရှိ သီးပွင့်ဆဲ ဘိန်းစိုက်ခင်း နှစ်ကေခန့်တို့ကို ဖျက်ဆီးခဲ့သည်။
အလားတူ နမ့်စန်မြို့နယ် ဝမ်းခိုင်းကျေးရွာ၏ အနောက်ဘက်သုံးမိုင်ခန့်အကွာ၌ အမြင့် နှစ်ပေခန့်ရှိ သီးပွင့်ဆဲ/ခြစ်ဆဲ ဘိန်းစိုက်ခင်း ရှစ်ကေခန့်၊ လဲချားမြို့နယ် နားဟီးကျေးရွာ၏ အနောက်မြောက်ဘက် တစ်မိုင်ခန့်အကွာ၌ အမြင့် တစ်ပေခန့်ရှိ သီးပွင့်ဆဲ ဘိန်းစိုက်ခင်း တစ်ကေခန့်တို့ကို သက်ဆိုင်ရာ ရဲတပ်ဖွဲ့များက ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရဲပြန်ကြား



ကျော်သူ၊ ဝေယံထွန်း၊ တင်ရွှေထက်၊ မမေဖြိုးမင်းတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသည့် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြားများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ဖားကန်၌ ရေကန်အတွင်း ပြုတ်ကျသေဆုံးသူ ရုပ်အလောင်း ရှာဖွေတွေ့ရှိ

ဖားကန် နိုဝင်ဘာ ၉ ကချင်ပြည်နယ် ဖားကန်မြို့နယ်အတွင်း နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က ရေမဆေးကျောက် ရှာဖွေသူတစ်ဦး အနက်ပေ ၂၀၀ ခန့်ရှိ ရေကန်အတွင်း ပြုတ်ကျသေဆုံးနေရာမှ နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ၎င်း၏ ရုပ်အလောင်းတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၆ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက ဖားကန်မြို့နယ် ဖဝါကျေးရွာ "တောင်ပင်ကြယ်" ကျောက်မျက်တူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီ အနီးရှိ မြေစာပုံဟောင်းတွင် ရေမဆေးကျောက် ရှာဖွေနေသူ မြစ်ကြီးနားမြို့ အင်ဂျင်နီယာရုပ်ကွက်နေ လထော်တူးဖိုင်သည် ရေမဆေး

ကျောက်ရှာဖွေနေစဉ် အနက်ပေ ၂၀၀ ခန့်ရှိ ရေကန်အတွင်းသို့ ပြုတ်ကျ ပျောက်ဆုံးခဲ့၍ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ "တောင်ပင်ကြယ်" ကျောက်မျက်တူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများက ရှာဖွေ ကယ်ဆယ်ရေးများ ဆောင်ရွက်စဉ် ယနေ့ နံနက် ၆ နာရီတွင် ရေကန်အတွင်းမှ သေဆုံးသူ ရုပ်အလောင်းပေါ်လာ၍ "မြင့်မြတ်သူ" လူမှု ကူညီရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ လုံးဝင်းနယ်မြေ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ စခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ရုပ်အလောင်းကို ဆယ်ယူပြီး ဖားကန်မြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဝင်းနိုင်(ကချင်မြေ)

မြဝတီမြို့နှင့် လိုင်သာယာမြို့နယ်တို့တွင် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉ မြဝတီမြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် ည ၉ နာရီက မြဝတီမြို့ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက် ဘုရင့်နောင်လမ်းနှင့် ချစ်ကြည်ရေးလမ်းထောင့်တွင် ကာရံဒွေး(ခ) ဝီတီအား ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၇၉၀ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ ကွင်းဆက်အရ အမှတ်(၄) ရပ်ကွက် ဇော်ဂျီ(၅)လမ်းနေ ကိုမျိုး(ခ)မိုး၏အိမ်ကိုရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စွဲအား တွေ့ရှိရပြီး စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၄၀၀၊ နေအိမ်အနီးမှစိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၅၇၆၀ ထပ်မံ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

အလားတူ ယင်းနေ့ည ၁၁ နာရီခွဲက လိုင်သာယာမြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် လိုင်သာယာမြို့နယ် အမှတ်(၈)ရပ်ကွက် ကျန်စစ်မင်းအိမ်ရာ ရာဇကုမာရ်လမ်း တိုက်အမှတ်(၁၅) အခန်းအမှတ်(၁၀၃)နေ လေးကျော်၏ အခန်းကိုရှာဖွေရာ ၎င်းအား မတွေ့ရှိဘဲ ကျော်သူ၊ ဝေယံထွန်း၊ တင်ရွှေထက်နှင့် မမေဖြိုးမင်းတို့ကို တွေ့ရှိရပြီး စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၆၅၇၃ ပြား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသောဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ရဲပြန်ကြား

ရန်ကုန် တောင်ပိုင်းခရိုင်၌ မှုခင်းအသိပညာပေး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉။ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ခရမ်းမြို့နယ် ပိန်းကန်နယ်မြေရဲစခန်းမှူး ရဲအုပ်သိန်းဇော် ထွန်းသည် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျေးရွာအထက်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား လူကုန်ကူးမှုနှင့်သက်ငယ်မုဒိမ်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေး အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အလားတူ တွဲတေးမြို့မရဲစခန်းမှ ရဲအုပ် ဇင်ဖိုလိပိုင်သည် ဘီအိုကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်းတွင် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နံနက်က ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မူးယစ်ဆေးဝါး အန္တရာယ်၊ လူကုန်ကူးမှုနှင့်သက်ငယ်မုဒိမ်းမှုကြိုတင်ကာကွယ်ရေး၊ ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းအန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်ရေးတို့အတွက် အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သန်းဝင်း(သန်လျင်)

အင်းတော်မြို့နယ်တွင် ဆိုင်ကယ်နှင့်ယာဉ် မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်၍ တစ်ဦးသေဆုံး

အင်းတော် နိုဝင်ဘာ ၉ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အင်းတော်မြို့နယ် ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနားသွား ကားလမ်း နန်မကျိုင်းကျေးရွာအနီးတွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားရာ တစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ည ၈ နာရီ မိနစ် ၂၀ ခန့်တွင် အင်းတော်မြို့နယ် နဘားနယ်မြေရဲကင်းစခန်းမှူး ဒုရဲအုပ် မျိုးသက်နိုင် ဦးစီးသောအဖွဲ့သည် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားကြောင်း သတင်းအရ အင်းတော်မြစ်ကမ်းသို့ သွားရောက် စစ်ဆေးရာ အင်းတော်မြို့နယ် ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနားသွားကားလမ်း မိုင်တိုင် အမှတ် (၁၅၃/၀) နှင့် (၁၅၃/၁) ကြား နန်မကျိုင်းကျေးရွာအနီးတွင် အင်းတော်မြို့နယ် သက္ကယ်ကျင်းကျေးရွာနေ မဝင်းထိန် မောင်းနှင်ပြီး မခင်မာဝင်း လိုက်ပါလာသော ဆိုင်ကယ်နှင့် ကျွန်းလှမြို့နယ် ပိတောက်မြိုင်ရပ်နေ ကျော်နိုင် မောင်းနှင်သော ယာဉ်တို့ တိုက်မိရာ မဝင်းထိန် ဆိုသူမှာ ရရှိသောဒဏ်ရာဖြင့် အင်းတော်ဆေးရုံတွင် သေဆုံးသွားသဖြင့် ကျော်နိုင်နှင့်မဝင်းထိန်တို့နှစ်ဦးအား အင်းတော်မြို့မရဲစခန်းမှ အမှုဖွင့်အရေးယူ ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။ လူအောင်(ကာသ)

ပွင့်ဖြူမြို့နယ်၌ တရားမဝင် အခြားသစ်ခွဲသားနှင့် မီးသွေးအိတ် ၁၅၀ ခန့် သိမ်းဆည်းရမိ



ပွင့်ဖြူ နိုဝင်ဘာ ၉ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပွင့်ဖြူမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်မော် ဦးဆောင်သော ဝန်ထမ်းများအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် နံနက် ၃ နာရီခန့်က နယ်မြေရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တရားမဝင် အခြားသစ်ခွဲသား ခုနှစ်ချောင်း၊ လုံးပတ် သုံးပေအောက် အခြား သစ်လုံး တစ်လုံး (စုစုပေါင်း သုည ဒသမ ၈၃၇၆ တန်)နှင့် ပေါင် ၃၀ ဝင် တရားမဝင် မီးသွေး

အိတ် ၁၄၉ လုံး သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် နံနက် ၃ နာရီခန့်က ပွင့်ဖြူမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်မော် ဦးဆောင်သော ဝန်ထမ်းများအဖွဲ့သည် စေတုတ္ထရာမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများနှင့်ပူးပေါင်း၍ နယ်မြေ အတွင်း သစ်တောပြုန်းတီးမှုများ ကင်းဝေးစေရန်နှင့် တရားမဝင် သစ်မှောင်ခို ပြုလုပ်ခြင်းများ လျော့နည်းပျောက်စေရန်ရည်ရွယ်၍ စေတုတ္ထရာမြို့နယ် ကြီးအုံကြီးဝ တစ်ဝန်းကျင်တွင် နယ်မြေရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ နှစ်မြို့နယ် ကြား နယ်စပ်ရှိ ပွင့်ဖြူမြို့နယ် ညောင်ကုန်းဆိပ်ကမ်းတွင် တရားမဝင် အခြားသစ်ခွဲသား ခုနှစ်ချောင်း၊ လုံးပတ် သုံးပေအောက် အခြားသစ်လုံး တစ်လုံး (စုစုပေါင်း သုည ဒသမ ၈၃၇၆ တန်)ကို ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။
အလားတူ နံနက် ၁၀ နာရီခန့်တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး၏လမ်းညွှန်ချက်အရ ပွင့်ဖြူမြို့နယ် မီးတောကျေးရွာ အုပ်စု ကျောင်းစုကျေးရွာအနီးဝန်းကျင်တွင် နယ်မြေရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ကျောင်းစုကျေးရွာ၏အရှေ့ဘက် ကုက္ကိုပင်အောက်တွင် ပေါင် ၃၀ ဝင် တရားမဝင် မီးသွေးအိတ် ၁၄၉ လုံးကို ပိုင်ရှင်နှင့်အတူ ထပ်မံသိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး အရေးယူဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း ပွင့်ဖြူမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးအောင်မော်ထံမှ သိရသည်။ ရဲဝင်းနိုင် (ညောင်ဦး)

သုံးစွဲရန်မသင့်သော အလှကုန်ပစ္စည်းများကို အများပြည်သူသိရှိရန် အသိပေးကြေညာချက်

၁။ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာနသည် အရည်အသွေးစစ်မှန်ကောင်းမွန်၍ ကျန်းမာရေးအတွက် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းသော အလှကုန်ပစ္စည်းများကို အများပြည်သူတို့သုံးစွဲနိုင်ရန် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲခြင်းကို ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။
၂။ အစားအသောက်နှင့်ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနသည် ဈေးကွက်တွင်ရောင်းချနေသည့် အလှကုန်ပစ္စည်းများကို စစ်ဆေးခဲ့ရာ ပူးတွဲဖော်ပြပါအလှကုန်ပစ္စည်း(၁၁)မျိုးသည် အစားအသောက်နှင့်ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန၌ မှတ်တမ်း တင်ထားခြင်းမရှိသည့်အပြင် ကျန်းမာရေးအတွက်ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သော တားမြစ်ဓာတ်ပစ္စည်းများ ပါဝင်နေကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသဖြင့် အများပြည်သူလူထုသုံးစွဲရန်မသင့်တော်ပါကြောင်း အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

| စဉ် | အလှကုန်ပစ္စည်းအမည် | ထုတ်လုပ်သည့်ကုမ္ပဏီ | တွေ့ရှိချက် |
|-----|-----------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------|--------------------------------|
| ၁။ | Aura White Beauty Set (Day Cream + Night Cream +Gluta White Soap + Collagen Gold Serum) | Made in Thailand | Hydroquinone(+) In Night Cream |
| ၂။ | DG 15 gx3 | ကိုရီးယားဘာသာဖြင့် ဖော်ပြထားပါသည်။ | Mercury (+) |

| | | | |
|----|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------|----------------|
| ၃။ | MEILAIYA Clearly Distinct Eyeliner Fluid Eyeshadow No.8026 | Hong Pin Guo Cosmetics Co., Ltd., China. | Rhodamine B(+) |
| ၄။ | HUXIABEAUTY Lipstick Labial Efecto Mate 2 in 1 | ဖော်ပြမထားပါ။ | Lead (+) |
| ၅။ | GARNIBO Whitening Cream 7 Days Withing Cream 20ml | ဖော်ပြမထားပါ။ | Mercury (+) |
| ၆။ | Qeziger Luminesse Whitening Recharging Spot Day Cream 5g + Luminesse Whitening Recharging Spot Night Cream 5g | Taiwan Qeziger Cosmetics Co., Ltd., Taiwan. | Mercury (+) |
| ၇။ | Goree Whitening Cream Avocado & Aloe Vera 20g | Made In Pakistan | Mercury (+) |

တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက်တွင် ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော် ဖူးမြော်သူများဖြင့် စည်ကား

ကျိုက်ထို နိုဝင်ဘာ ၉ အများပြည်သူရုံးပိတ်ရက်ဖြစ်သော နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် (စနေနေ့)တွင် မွန်ပြည်နယ်ရှိ အထင်ကရ နေရာတစ်ခုအဖြစ် ကမ္ဘာ့အံ့ဖွယ်တစ်ခုဖြစ်သည့် ကျိုက်ထိုမြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျိုက်ထီးရိုးစေတီမြတ်တော်တော်သို့ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် ပြည်သူများအပြင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည်များ အများအပြားလာရောက် ဖူးမြော်ကြည့်ညိကြကြောင်းကျိုက်ထီးရိုးစေတီဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေပကဖွဲ့ ထံမှ သိရသည်။

စီစဉ်ထား

ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော်၌ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့မှ ကဆုန်လပြည့် နေ့အထိ ပွဲတော်အဖြစ်ကျင်းပပြီး နိုဝင်ဘာလကုန်နှင့် ဒီဇင်ဘာရုံးပိတ်ရက်များ၊ အစိုးရရုံးရက်ရည်ပိတ်ရက်များတွင် ဘုရားဖူးခရီးသွားဧည့်သည် သောင်းနှင့်ချီပြီး လာရောက်လျက်ရှိရာ ဂေပကအဖွဲ့အနေဖြင့် ရင်ပြင်တော်ရှိ အခပေးအဆောင် များ၊ အခမဲ့အဆောင်များအပြင် ထမင်းဆိုင်များတွင်လည်း တည်းခိုနိုင်ရန် စီစဉ် ထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-လှိုင်ထွန်းအောင်



မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေအနေ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉ ရခိုင်ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် မကြာခဏ မိုးသက်လေပြင်းများကျရောက် ပြီး လှိုင်းကြီးရာမှ လှိုင်းအလွန်ကြီး မည်။ မိုးသက်လေပြင်းကျစဉ် ရေပြင်၊ မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် ၅၅ မိုင်မှ မိုင် ၆၀ အထိ တိုက်ခတ်နိုင် ပါသည်။ ကျန်မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် လှိုင်း အသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးမည်။ လှိုင်းအမြင့်မှာ ရခိုင်ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ် ပြင်တို့တွင် ၁၀ ပေမှ ၁၅ ပေခန့်နှင့် မြစ်ဝကျွန်းပေါ်၊ မုတ္တမကွေ့၊ မွန်- တနင်္သာရီကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက် နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် ခုနစ်ပေမှ ကိုးပေခန့် ရှိနိုင်သည်။ မိုး/လေ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ၅၀၀ ကေပီအေ မဟာဓာတ်အားလိုင်းသစ်ဆွဲခြင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံအသစ် တည်ဆောက်မည်



ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၉
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး ဝန်ကြီးချုပ် ဧည့်ခန်းမသို့ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မွန်လွဲ ၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်က ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးစီမံကိန်းများ ဦးစီးဌာနမှ စီမံကိန်းညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမင်းနိုင် ဦးဆောင်သော တာဝန်ရှိသူများသည် ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီးအတွင်း ၅၀၀ ကေပီအေ မဟာဓာတ် အားလိုင်းသစ်ဆွဲခြင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံအသစ် ဆောက်လုပ်မည့်လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ပတ်သက် ၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးစီမံကိန်းမှူးဦးစီးဌာန မှစီမံကိန်းညွှန်ကြားရေးမှူးဦးမင်းနိုင်က တောင်ငူ

မြို့နယ် စပါးကြွယ်ကျေးရွာအနီး ၅၀၀ ကေပီ အေ ဓာတ်အားခွဲရုံတည်ဆောက်ခြင်း၊ တောင်ငူ မြို့နယ် စပါးကြွယ်ကျေးရွာမှပဲခူးမြို့နယ်ဘုရား ကြီးမြို့၊ ဘောနတ်ကြီးလမ်းဆုံအထိ ၅၀၀ ကေပီအေ ဓာတ်အားလိုင်းဆွဲခြင်းနှင့် ဓာတ်အား ခွဲရုံတည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များကို Power Point ဖြင့် အသေးစိတ် ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။ ထို့နောက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဝင်းသိန်းက မဟာဓာတ်အားလိုင်း ၅၀၀ ကေပီအေလိုင်းဆွဲခြင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံတည် ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင်

ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များ၊ ဘာသာရေး အဆောက်အအုံများကို အထူးဂရုပြုရှောင်ရှား ရန်၊ ဓာတ်အားတိုင်များ တည်ဆောက်ရာတွင် ပါဝင်သွားမည့် လယ်ယာမြေများတွင် စိုက်ပျိုး ထားသည့် သီးနှံများအတွက် စနစ်တကျ အဖွဲ့ဖြင့် ကွင်းဆင်းစစ်စစ်၍ လျော်ကြေးပေးရန်၊ အန္တရာယ်သတိပေးဆိုင်ဘုတ်များစိုက်ထူသွား ရန်နှင့် ပြည်သူလူထုအား ပွင့်လင်းမြင်သာစွာဖြင့် အသိပညာပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်သွားရန် မှာကြားသည်။ အဆိုပါမဟာဓာတ်အားလိုင်းသည် တောင်ငူ (စပါးကြွယ်)မှ ပဲခူး(ဘောနတ်ကြီး)ထိ ဓာတ်အား လိုင်းအရှည် ၁၀၈ ဒသမ ၃၄ မိုင်ရှိပြီး တောင်ငူ ခရိုင်အတွင်းရှိ တောင်ငူ၊ အုတ်တောင်း၊ ဖြူး၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်တို့နှင့် ပဲခူးခရိုင်အတွင်းရှိ ဒိုက်ဦး၊ ပဲခူးမြို့နယ်တို့အတွင်းမှ ကျေးရွာ ၃၇ ရွာအနီးဖြတ်သန်းကာ လျှပ်စစ်တာဝါတိုင် ပေါင်း ၃၆၉ တိုင်ဖြင့် တည်ဆောက်သွားမည် ဖြစ်သည်။ ၎င်းစီမံကိန်းကို ဒီဇင်ဘာလမှစတင်ကာ Foundation လုပ်ငန်းများ စတင်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယင်းလုပ်ငန်းများကို ကိုရီးယားနိုင်ငံ Doosan Engineering Co., Ltd မှ Turnkey က တာဝန်ယူတည်ဆောက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **တင်စိုး(ပဲခူး)**

ကရင်ပြည်နယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပ

ဘားအံ နိုဝင်ဘာ ၉
ကရင်ပြည်နယ် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီ၏ (၇/၂၀၁၉) ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မွန်လွဲ ၁ နာရီက ကရင်ပြည် နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ကရင်ပြည်နယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဒေါ်နန်းခင်ထွေး မြင့်နှင့် ကော်မတီဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ ကြပြီး Hotel Conqueror Co.,Ltd ၏ အဆင့် မြင့်ဟိုတယ် တည်ဆောက်လုပ်ကိုင်ခြင်း လုပ်ငန်းတစ်ခုကို ကော်မတီမှ ခွင့်ပြုပေး

ခဲ့သည်။ အဆိုပါကုမ္ပဏီ၏ ဟိုတယ်တည်ဆောက် လုပ်ကိုင်ခြင်းလုပ်ငန်းသည် ဦးပိုင်အမှတ် (၇၂/၇၃ (၁)/၇၃(၂)၊ အမှတ်(၄) ရပ်ကွက် မြဝတီမြို့နယ်ရှိ မြေ ၃ ဒသမ ၂၆ ဧကတွင် မတည်ငွေငွင်း ငွေကျပ် ၅၆၂ ဒသမ ၇၂၅၅၂ သန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဒေသခံပြည်သူများအား အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ၄၀ ကို ဖန်တီးပေးနိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

စောမျိုးမင်းသိန်း (ပြန်/ဆက်)



ရန်ကုန်မြို့ အင်းလျားကန်ပေါင်တွင် ပထမဆုံးအကြိမ် မီးပုံးပျံအလုံး ၅၀၀ လွှတ်တင်မည်



ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉
တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့ညတွင် ရန်ကုန်မြို့ အင်းလျားကန်ပေါင်၌ မီးပုံးပျံအလုံး ၅၀၀ ကို တစ်ပြိုင်တည်း လွှတ်တင်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ "ဒီလို လွှတ်တင်မီးပူဇော်ပွဲကျင်းပတာက တော့ ရန်ကုန်မြို့မှာ ပထမဆုံးအကြိမ်ကျင်းပ တာဖြစ်ပါတယ်။ အင်းလျားကန်ပေါင်ကို လာရောက်ကြတဲ့ ပြည်သူတွေအားလုံးပါဝင် လွှတ်တင်ခွင့်ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်" ဟု မီးပုံး ပျံလွှတ်တင်ပွဲနှင့် တန်ဆောင်တိုင်မီးထွန်းပွဲ စီစဉ်ကျင်းပသည့် Fortune TV မှ တာဝန်ရှိသူ

မချိုဇင်က ပြောသည်။ မီးပုံးပျံအလုံး ၅၀၀ ကို အင်းလျားကန်ပေါင် ပေါ်မှ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့ည ၇ နာရီမှ ၈ နာရီအတွင်း လွှတ်တင်ရန်စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။ အင်းလျားကန်ပေါင် တန်ဆောင်တိုင် မီးထွန်းပွဲတော်ကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၁၁ ရက် အထိ သုံးရက်ကြာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပွဲတော်ကျင်းပစဉ်ကာလအတွင်း တီးဝိုင်းဖြင့် ဖျော်ဖြေမည်ဖြစ်သည့်အပြင် အာရုံအချိန်မှ လက်ဆောင်များ ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **မြင့်မောင်**

တိုတိုထွာထွာဖတ်စရာ

တီဘီရောဂါနှင့် ဆေးယဉ်ပါးတီဘီရောဂါအကြောင်း ပညာပေးရန်ကုန်

မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း တီဘီရောဂါမှ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်တွင် တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (၁၂)ရပ်ကွက် မာယာဓမ္မာရုံ၌ ပြည်သူ့လူထုအတွင်း တီဘီရောဂါနှင့် ဆေးယဉ်ပါးတီဘီရောဂါအကြောင်း အသိပညာပေးဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာအေးအေးမိုးက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်းတီဘီရောဂါမှဒေါက်တာဝေဝေအောင်က တီဘီရောဂါနှင့်ဆေးယဉ်ပါးတီဘီရောဂါအကြောင်း အသိပညာပေးဟောပြောကာ ဆေးကုသခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **နေထက်အောင်**

ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးကာကွယ်ဆေးလုပ်ငန်း ဆွေးနွေးမင်းလှ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံအစည်းအဝေးခန်းမတွင် ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးကာကွယ်ဆေး အပိုဆောင်းထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းအသိပေးဆွေးနွေးပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ကျင်းပသည်။

မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီးဒေါက်တာလှဝင်းက ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးရောဂါများ ပြည်သူ့လူထုအတွင်း ဖြစ်ပွားရခြင်းအကြောင်းနှင့် ရောဂါကူးစက်လာပါက ခံစားကြရမည့်လက္ခဏာများအကြောင်းကို ပရိဂျက်တာဖြင့် ပြသရှင်းလင်းပြောပြသည်။

မင်းလှမြို့နယ်အနေဖြင့် ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာ ၆၆ အုပ်စုမှ ကလေးငယ် ၉၀၀၇ ဦးအား အဖွဲ့ ၄၅ ဖွဲ့၍ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ပေါက်စ (မင်းလှ)**

ထွေအုပ်နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်

ကျောက်တံခါး

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံခါးမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ဆုတောင်းပြည့်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော်က ဩဝါဒတရား မိန့်ကြားတော်မူပြီး လှူဒါန်းမှုအတွက် ရေစက်ချအမျှပေးဝေသည်။ ဆက်လက်၍ ဆရာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့နောက် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများအား ဂါရဝလက်ဆောင်များ ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **စန်းစန်း(ပြန်/ဆက်)**



ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

စီးကုန်း နိုဝင်ဘာ ၉

နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အပိုဆောင်းထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း မြို့နယ်အဆင့် အသိပေးဆောင်ရွက်ခြင်းကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး စီးကုန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမတွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပသည်။

စီးကုန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်နိုင်ဦးက နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအပိုဆောင်းထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောပြသည်။

စီးကုန်းမြို့နယ်တွင် နိုဝင်ဘာ ၂၆၊ ၂၇၊ ၂၈ ရက်တို့တွင် ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအားလုံးရှိ အသက်ကိုးလမှ ငါးနှစ်အထိ ကလေး ၄၀၅၅ ဦးအား ဝက်သက်-ဂျိုက်သိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေး အပိုဆောင်းထိုးနှံပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **တင့်ဆွေ(ပြန်/ဆက်)**

ကယားပြည်နယ် လှိုင်ကော်မြို့၏ စုပေါင်းလူထုလမ်းလျှောက်ပွဲ (ဒုတိယပတ်) ဆင်နွှဲ



လှိုင်ကော် နိုဝင်ဘာ ၉

မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး၌ လူထုလှုပ်ရှားမှုတွင် ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် တတိယဆု၊ ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် ပထမဆု ရရှိခဲ့သော ကယားပြည်နယ်အစိုးရမှ အားကစားလုပ်ငန်းများကို တစ်မျိုးသားလုံး လူထုလှုပ်ရှားမှု အသွင်ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန် တစ်မျိုးသားလုံး ကာယ၊ ဉာဏ၊ စာရိတ္တဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်၊ လူငယ်မောင်မယ်များ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး၍ အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် လူတော် လူကောင်းများ ဖြစ်လာစေရန် နိုင်ငံတော်အားကစား

တိုးတက်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြုစေရန်၊ တစ်မျိုးသားလုံး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေး ဦးတည်ချက်အား ပီပြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ကယားပြည်နယ် လူထုအားကစား စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲ (ဒုတိယပတ်)ကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၅ နာရီခွဲက လှိုင်ကော်မြို့ မင်းစုရပ်ကွက်ရှိ နာရီစင်တွင် စုရပ်အဖြစ်စုစည်း၍ လူထုအားကစား လှုပ်ရှားမှု လမ်းလျှောက်ပွဲ အခမ်းအနားကို ကျင်းပသည်။ ကယားပြည်နယ် သယံဇာတနှင့် သဘာဝ

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဦးတီရယ်က သေနတ်ပစ်ဖောက်တာလွှတ်ပေးကာ နာရီစင်စုရပ်မှ စတင်ထွက်ခွာခဲ့ပြီး လှိုင်ကော် ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ရှေ့လမ်း၊ ချိုကယ်လမ်း ထိုမှ လှိုင်ကော်-ရှားတောလမ်းမကြီးအတိုင်း စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ခဲ့ကြပြီး ကျောက်သားရင်ပြင်သို့ပြန်လည်စုစည်းကာ ကိုယ်လက်လှုပ်ရှား သွေးပူလေ့ကျင့်ခန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ Zumba အကများဖြင့် ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားခြင်းများ ဆောင်ရွက်ကြသည်။

စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲတွင် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲတစ်ရပ်အဖြစ် ကျပ်ငါးသိန်းတန်ဖိုးရှိ အားကစားပစ္စည်းများနှင့် လူအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း ၅၀ ကျော်ကိုလည်း လေ့ကျင့်ခန်းပြုလုပ်မှုများအပြီးတွင် မဲဖောက်ပေးခဲ့သည့်အပြင် အားကစားပြိုင်ပွဲများကျင်းပခဲ့ကြသည်။

ကယားပြည်နယ် သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီး၊ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ လှိုင်ကော်မြို့ပေါ်ရှိ ရပ်ကွက်အသီးသီးမှ အားကစားဝါသနာရှင်တိုင်းရင်းသား မိဘညီအစ်ကိုများ စုစုပေါင်းအင်အား ၁၅၀၀၀ ကျော်ခန့် ပါဝင် ဆင်နွှဲခဲ့ကြသည်။

ကိုစိုင်း (လှိုင်ကော်)

မန္တလေးမြို့တွင် စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲနှင့် ကိုယ်လက်ကြံ့ခိုင်ရေးလေ့ကျင့်ခန်းလှုပ်ရှားမှု ကျင်းပ

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၉

စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲနှင့် စုပေါင်းကိုယ်လက်ကြံ့ခိုင်ရေးလေ့ကျင့်ခန်းလှုပ်ရှားမှုဆောင်ရွက်ခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၅ နာရီခွဲက မန္တလေးမြို့ ကျုံးအနောက်ဘက် လမ်း ၈၀ နှင့် ၁၉ လမ်းဆုံ စုရပ်နေရာတွင် ကျင်းပသည်။ လမ်းလျှောက်ပွဲဆင်နွှဲကြသူများသည် စုရပ်မှ လမ်း ၈၀ အတိုင်း ကျုံးမြောက်ဘက် ၁၂ လမ်းအထိ ထိုမှ ရွှေမန်းတောင် အားကစားကွင်းအတွင်းသို့ ပျော်ရွှင်စွာရောက်ရှိကြပြီး အားကစားကွင်းအတွင်း စုပေါင်းကိုယ်လက်ကြံ့ခိုင်ရေး လေ့ကျင့်ခန်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ပွဲသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်အောင်မိုး၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ အား/ကာသိပွဲ(မန္တလေး)ကျောင်းအုပ်ကြီး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမျိုးမြင့်အောင်၊ တိုင်းဒေသကြီးအားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်ဇော်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးခရိုင်နှင့်



မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မန္တလေးမြို့မှ အား/ကာသိပွဲ၊ ပညာရေးကောလိပ်၊ အခြေခံပညာကျောင်းနှင့် ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း၊ ကိုယ်ပိုင်ပညာရေးကျောင်းတို့မှ ဆရာ ဆရာမများ၊

ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများ၊ ပြည်သူများ၊ ဝန်ထမ်းများ စုစုပေါင်း ၅၀၀၀ ကျော်ပါဝင် ဆင်နွှဲကြသည်။

တင်မောင် (မန်းကိုယ်ပွား)

ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားဆေးတစ်ပါး အားကစားလေ့ကျင့်ခန်းအစီအစဉ်များပြုလုပ်



မိုင်းခတ် နိုဝင်ဘာ ၉ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) ကျိုင်းတုံခရိုင် မိုင်းခတ်မြို့နယ်၌ ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားဆေးတစ်ပါးအစီအစဉ်ဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီက အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း မိုင်းခတ်၌ ပြုလုပ်သည်။

ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားခြင်း အားကစားတွင် ကာယလေ့ကျင့်ခန်းများ၊ တေးသီချင်းဖြင့် သရုပ်ဖော်လေ့ကျင့်ခန်းအကများ၊ ကိုယ်ကာယကြံ့ခိုင်မှုလေ့ကျင့်ခန်းများ၊ အကြောလျှော့လေ့ကျင့်ခန်းများကို စုပေါင်းလုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး အဆိုပါအားကစားလေ့ကျင့်ရာသို့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဆရာဆရာမများ စုစုပေါင်းအင်အား ၂၀၀ ခန့် ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မိုးဒေ (ပြန်/ဆက်)

ရှမ်းရိုးရာဓလေ့ ဆင်ဆွဲပွဲတော် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပ



မိုင်းယု နိုဝင်ဘာ ၉
ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းယုမြို့ပေါ်နှင့် ကျေးလက်ဒေသရှိ ဒေသခံ ရှမ်းတိုင်းရင်းသားတို့သည်မိမိတို့ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေး၊ ဆန်ရေ စပါး၊ ကောက်ပဲသီးနှံစီးပွားရေးလာဘ် လာဘာတိုးတက်ကောင်းမွန်စေရန်နှင့် သဘာဝဘေးကပ်ဆိုးများ ဆိုက်ကပ် မှုမရှိစေရန်အတွက်ရည်စူး၍တစ်နှစ် မှုမရှိစေရန်အတွက်ရည်စူး၍တစ်နှစ် လျှင်တစ်ရွာစီဖြင့် ပြုလုပ်လေ့ရှိသည့်

ရိုးရာဓလေ့ဆင်ဆွဲပွဲတော်ကို နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်မှ ၈ ရက်ထိ ဝမ်းတာကြန့်ကျေးရွာ အုပ်စုဝမ်းပေါကျေးရွာရှိတန်းကြီးကျောင်း အတွင်း၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသည်။ ဆင်ဆွဲပွဲတော်ကို တစ်နှစ်လျှင် တစ်ရွာစီဖြင့် ကျရာရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ များမှ တိုင်းရင်းသားတို့က အစုအဖွဲ့ လိုက်ဆင်ရုပ်များ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ပြု လုပ်ထားရပြီး အလှူပွဲကျင်းပသည့်

နေ့ရက်၌ ယင်းအရုပ်များပေါ်တွင် မိမိ တို့စိတ်စေတနာ၊ သဒ္ဓါတရားထက် သန်သည့်အပေါ်စုပေါင်းလှူဒါန်းထား သည့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများဖြင့် အလှူတန်ဆာ ဆင်ယင်ထားသည့် ဆင်ရုပ်ကို ကြိုးများဖြင့်ချည်ဆွဲ၍ ရွာအတွင်းလှည့်လည်ပြသပြီး အလှူညှိ ကျရာကျောင်းတိုက်သို့ ပို့ဆောင် လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။ ထိုပွဲတော်သို့ လာရောက်လည်ပတ်

သူများအား အလှူရှင်များက ရိုးရာ အစားအသောက်များဖြင့် ဧည့်ခံကျွေး မွေးခြင်း၊ ရိုးရာအကအလှများဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေခြင်းများ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ ကြောင်း၊ အဆိုပါပွဲတော်အတွင်း ဈေးသည်များနှင့်လာရောက်လည်ပတ် သူများဖြင့် အထူးစည်ကားလှက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

ကိုကိုနိုင် (မိုင်းယု)

သန်လျင်၌ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်များ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်နှင့် ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်များနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း ခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနဝင်းအတွင်း ရှိ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွေးကော်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင် တောင်ပိုင်းခရိုင်တာဝန်ခံ ဦးကျော်မိုး ကြည့်က တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကော်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်နှင့် မြို့နယ် ရွေးကော် ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အဖွဲ့ဝင်များက ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ရွေးကော်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး တက်ရောက်ကြသူ



များက ရွေးကော်ပွဲဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအားနည်းချက်၊ အားသာချက်များကို တင်ပြဆွေးနွေးကြသည်။ ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကော် ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင် တောင်ပိုင်းခရိုင်တာဝန်ခံ ဦးကျော်မိုးကြည့်က ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ရွေးကော်ပွဲ

ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်များ၏ တင်ပြဆွေးနွေးမှုများအပေါ် လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သက်ခိုင် (သန်လျင်)



စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ငွေစာရင်းထိန်းသိမ်းနည်းသင်တန်းပွင့်

ရေတာရှည် နိုဝင်ဘာ ၉
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာနက မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာသုံးရွာမှ ကော်မတီဝင်များအား စီမံ ခန့်ခွဲမှုနှင့် ငွေစာရင်းထိန်းသိမ်းနည်းသင်တန်းကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ပိုင်းက မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး၌ ကျင်းပသည်။ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးရန်နိုင်ညွန့်က မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှုသည် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချနိုင်ရေး အတွက် များစွာအထောက်အကူပြုနိုင်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်မည့် ကျေးရွာများအနေဖြင့်လည်း တက်ကြွစွာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြ ရန်လိုအပ်ကြောင်းပြောကြားပြီး သင်တန်းသို့ သင်တန်းသား ၂၁ ဦးတက်ရောက် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုလွင်(ဆွာ)

(၉၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားများကျင်းပ

ပန်ဆိုင်:
ရှမ်းပြည်နယ် ပန်ဆိုင်(ကြူကုတ်)မြို့တွင် (၉၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသား အောင်ပွဲနေ့အထိမ်းအမှတ်(အကြို) ဟောပြောပွဲနှင့် စာအုပ်စာစောင်ခင်းကျင်း ပြသခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အမှတ်(၂) အခြေခံပညာ မူလတန်းကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ပန်ဆိုင်(ကြူကုတ်)မြို့ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်သန်းမိုးခိုင်က "လူငယ်များအတုယူဖွယ် စိတ်ဓာတ်" ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၂) အခြေခံမူလတန်းကျောင်းမှ ကျောင်း ဆရာမဒေါ်လှအောင်က "နိုင်ငံတစ်ခုအဖွဲ့ကြာရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရန်လူငယ် များ မွေးမြူသင့်သောစိတ်ဓာတ်" ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း ဟောပြောသည်။ ထို့နောက် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ခင်းကျင်း ပြသထားသည့် နံရံကပ်စာစောင်နှင့် စာအုပ်၊ စာစောင်များကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက လေ့လာကြည့်ရှုကြပြီး သူတို့၊ ရာသီအုပ်၊ စာပေများကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား အခမဲ့ငှားရမ်းပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းမိုးခိုင်(ပြန်/ဆက်)

ကျောက်ပန်းတောင်း:
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနတွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့အကြို ဟောပြောပွဲနှင့် စကားပုံချိတ်ဆက်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပသည်။

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်မြင့်ကေခိုင်က အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ဖြစ်ပေါ်လာပုံသမိုင်း ကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းကို အမျိုးသားခေါင်းဆောင်ကြီးများ ဆန့်ကျင် ကန့်ကွက်ကာ ကိုယ်ကျိုးစွန့်အနစ်နာခံခဲ့ရသည့် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ အကြောင်းကို ဟောပြောဆွေးနွေးသည်။

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်း သား ကျောင်းသူ ၁၅ ဦးက စကားပုံဆက်ပြိုင်ပွဲ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။

တင်စုစုအောင်(ပြန်/ဆက်)

ကျွန်းလှ
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းလှမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနနှင့် မြို့နယ် စာအုပ်စာစောင်ချစ်မြတ်နိုးသူများအသင်း (Book Club) တို့ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် (၉၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့အထိမ်း အမှတ် မူလတန်းအဆင့် ဆေးရောင်ခြယ်နှင့် ကဗျာရွတ်ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာန၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါမူလတန်းအဆင့် ဆေးရောင်ခြယ်ပြိုင်ပွဲတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၅၁ ဦး၊ ကဗျာရွတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၁ ဦး ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ဆုရရှိကြသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်းညို(ကျွန်းလှ)

ကလိန်အောင်
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကလိန်အောင်မြို့ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက် ဆံရေး ဦးစီးဌာန၌ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပညာရေးအတွက် အထောက် အပံ့ရစေရန်နှင့် ဉာဏ်ရည်ဉာဏ်သွေးများ ပိုမိုထက်မြက်လာစေရန် ရည်ရွယ်၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား စကားပုံဆက်ပြိုင်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ကျင်းပသည်။

ကလိန်အောင်မြို့ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူး ဒေါ်မိုးမိုးခိုင်က ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့် မြန်မာစကားပုံများ ဖြစ်ပေါ်လာပုံအကြောင်းနှင့် စကားပုံဆက်ပြိုင်ပွဲ၏ စည်းကမ်းများ ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

အဆိုပါစကားပုံဆက်ပြိုင်ပွဲသို့ အ.ထ.က (ကလိန်အောင်) မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၅ ဦး ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ဆုရရှိသူများအား မြို့ဦးစီးမှူးက ဆုများအသီးသီးချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကလိန်အောင် (ပြန်/ဆက်)

ပုလဲ
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ပုလဲမြို့ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန၌ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ညနေ ၅ နာရီက (၉၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားအောင် ပွဲနေ့အကြို စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲများ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင် ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပသည်။

(၉၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့အကြို စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး ပွဲများအဖြစ် အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ၊ အလယ် တန်းအဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲနှင့် ပန်းချီပြိုင်ပွဲ၊ မူလတန်းအဆင့် မြန်မာ စကားပုံဆက်ပြိုင်ပွဲနှင့် ဆေးရောင်ခြယ်ပြိုင်ပွဲများကို နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မင်းခန့်စိုး(ဇေယျာမြေ)

နှစ်ပတ်လည်နေ့မှာ ပြန်လည်ဆုံစည်းကြမယ့် "SKY Castle" အဖွဲ့သားများ

တောင်ကိုရီးယားမှာ ထုတ်လွှင့်ပြသစဉ်က ကြည့်ရှုသူ အများဆုံးသော ဇာတ်လမ်းတွဲအဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တဲ့ "SKY Castle" ဇာတ်လမ်းတွဲဟာ မကြာမီမှာ စတင် ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့တာ တစ်နှစ်ပြည့်မြောက်တော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဇာတ်လမ်းတွဲရဲ့ တစ်နှစ်ပြည့်နှစ်ပတ်လည်မှာ အဖွဲ့သားတွေ ပြန်လည်တွေ့ဆုံဖို့ စီစဉ်ထားကြောင်း စွန့်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

"SKY Castle" ဇာတ်လမ်းတွဲဟာ တောင်ကိုရီးယားရဲ့ နာမည်ကြီးတက္ကသိုလ်တစ်ခုကို နောက်ခံထားကာ ပညာရေးလောကအကြောင်း ပုံဖော်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဇာတ်လမ်းတွဲကို ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်အတွင်း ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့ရာမှာ အပြိုင်ပြိုင်ဆိုင်ဆိုင် ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲတွေအနက် ကြည့်ရှုသူ အများဆုံးအဖြစ် မှတ်တမ်းဝင်ခဲ့ပါတယ်။ JTBC ရုပ်သံလိုင်းက ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ အဆိုပါဇာတ်လမ်းတွဲကို ၂၀၁၈ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်မှာ အထူးပွဲပြသခဲ့တာဖြစ်ပြီး ယခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်မှာ အဖွဲ့ရဲ့နှစ်ပတ်လည်အဖြစ် အဖွဲ့သားတွေ တွေ့ဆုံသွားဖို့ စီစဉ်ထားတာဖြစ်ကြောင်း လည်း သိရပါတယ်။



တောဟာ နှစ်ပတ်လည်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် တွေ့ဆုံကာ အတူညီစာစားဖို့ ပြင်ဆင်ထားကြောင်း သိရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အခြားသော သတင်းရင်းမြစ်တစ်ခုကတော့ နှစ်ပတ်လည်အထိမ်းအမှတ်ပြုလုပ်သွားဖို့ လတ်လောမှာ စီစဉ်နေပေမယ့် ဘယ်သူတွေ တက်ရောက်မယ်၊ ဘယ်နေ့ ပြုလုပ်မယ်ဆိုတာ လက်ရှိအချိန်အထိတော့ သတ်မှတ်ပြီး ခြင်းမရှိသေးဘူးလို့လည်း ဆိုပါတယ်။

"SKY Castle" ဇာတ်လမ်းတွဲကို ၂၀၁၈ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်မှာ စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်မှာ အဆုံးသတ်ထုတ်လွှင့်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါ

တယ်။ ဒီဇာတ်လမ်းတွဲဟာ တောင်ကိုရီးယားပညာရေး လောကရဲ့ အမှောင်ဘက်ခြမ်းကို ထုတ်ဖော်ထားတာဖြစ်ပြီး အထူးသဖြင့် အထက်တန်းလွှာလူတန်းစားတွေရဲ့ ပညာရေး အကြောင်းကို ပုံဖော်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဇာတ်လမ်းတွဲ ကို စတင်ထုတ်လွှင့်စဉ်က ကြည့်ရှုသူနည်းပါးခဲ့ပေမယ့် နောက်ပိုင်းမှာတော့ ကြည့်ရှုသူပရိသတ်ရဲ့ ၂၃ ဒသမ ရာခိုင်နှုန်းကို ပိုင်ဆိုင်နိုင်ခဲ့ပြီး ကြည့်ရှုသူအများဆုံးသော ဇာတ်လမ်းတွဲတစ်ခုလည်း ဖြစ်လာခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။

Super Junior အဖွဲ့ဝင်ဟောင်း ဟန်ဂန်း လာမယ့်လအတွင်း လက်ထပ်မည်

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ အမျိုးသားတေးဂီတ အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "Super Junior" ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်ဟောင်း တစ်ဦးဖြစ်သူ ဟန်ဂန်းဟာ လာမယ့်ဒီဇင်ဘာလအတွင်းမှာ ချစ်သူမင်းသမီး ဆယ်လီနာဂျိတ်နဲ့ လက်ထပ်ပွဲ ပြုလုပ် သွားမှာဖြစ်ကြောင်း ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသား ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ဟန်ဂန်းနဲ့ ဆယ်လီနာဂျိတ်တို့ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ဇွန်လ အတွင်း လက်ထပ်မှတ်ပုံတင်ခဲ့ကြပါတယ်။ အဲဒီနောက် ကြွယ်ပွင့်စုံတွဲရဲ့ မင်္ဂလာသဘင်ကို မကြားခဲ့ရဘဲ လတ်လောမှာမှ မင်္ဂလာပွဲပြုလုပ်သွားမှာဖြစ်ကြောင်းနဲ့ မင်္ဂလာသဘင်စာပေးပွဲတွေကြောင့် သတင်းတွေပေါ် ထွက်လာ တာဖြစ်ပါတယ်။

ဟန်ဂန်းရဲ့ ရုပ်ရှင် "Knockout" ကို ရိုက်ကူးခဲ့တဲ့ ဒါရိုက်တာရှင်ချီးထံကို ဖိတ်စာပေးပို့ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ရှင်က လည်း မင်္ဂလာပွဲကို တက်ရောက်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြုပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ရှင်က သူနဲ့ဟန်ဂန်းတို့ဟာ ရင်းနှီးသူတွေဖြစ်ကြပြီး ဟန်ဂန်းရဲ့ ရိုက်ကွင်းကိုလည်း ဆယ်လီနာဂျိတ်က လာရောက်လည်ပတ်လေ့ရှိကြောင်း သိရပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးချစ်သူတွေအဖြစ် စတင်လက်တွဲ ခဲ့စဉ်ကတည်းက ရင်းနှီးခဲ့တာကြောင့် မင်္ဂလာပွဲကို တက်ရောက်သွားမှာ ဖြစ်တယ်လို့ဆိုပါတယ်။

ဟန်ဂန်းဟာ "Super Junior" အဖွဲ့ဝင်တွေအနက် ဒုတိယမြောက် လက်ထပ်သူဖြစ်ပါတယ်။ အခြားသော အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဆန်းမင်းဟာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း လက်ထပ်ခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



သူငယ်ချင်းတွေနဲ့ ပြန်လည်တွေ့ဆုံခဲ့တဲ့ ဂျနီဖာအန်နစ်စတန်

ဟောလီဝုဒ်ရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့မင်းသမီးတစ်ဦးဖြစ်သူ ဂျနီဖာအန်နစ်စတန်ဟာ သူ့ရဲ့ရုပ်ရှင် "Friends" မှာ တွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကြတဲ့ သူငယ်ချင်းတွေနဲ့ လတ်လောမှာ ပြန်လည်တွေ့ဆုံကာ အမှတ်တရဓာတ်ပုံလည်း ရိုက်ခဲ့ တာတွေ့ရပါတယ်။

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က ကယ်လီဖိုးနီးယားမှာ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ "Patron of the Artists Awards" ဆုပေးပွဲကို တက်ရောက်ခဲ့ရာမှာ သူ့ရဲ့ ရုပ်ရှင် "Friends" မှာ တွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကြတဲ့ သူငယ်ချင်းတွေဖြစ်ကြတဲ့ ကော်တနီနော့နဲ့ လီဆာတို့နဲ့ တွေ့ဆုံခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုတွေ့ဆုံ ရာမှာ သူငယ်ချင်းတွေက ဂျနီဖာရဲ့ အနုပညာဘက်မှာပေး ပရဟိတဘက်မှာပါ အောင်မြင်ခဲ့တဲ့အကြောင်း တွေကို ချီးကျူးခဲ့ကြတယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



လက်ထပ်လိုက်ပြီဖြစ်တဲ့ ကန်မင်ယွန်း

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ တစ်ချိန်ကကျော်ကြားခဲ့တဲ့ အမျိုးသမီးတေးဂီတအဖွဲ့ တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "V. O. X." ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ်ပါ လှုပ်ရှားနေတဲ့ ကန်မင်ယွန်းဟာ လတ်လောမှာ သူနဲ့စေ့စပ်ထားသူနဲ့ လက်ထပ်ပွဲဆင်နွှဲခဲ့ပါတယ်။ ဒီမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို အဆိုပါတေးဂီတအဖွဲ့ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေအားလုံး တက်ရောက်ခဲ့ကာ အဲဒီအထဲမှာ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ မင်းသမီး ယွန်းအွန်ဟေးလည်းပါဝင်ကြောင်း အောကေပေါ့ဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသား ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ကန်မင်ယွန်းဟာ တေးဂီတသရုပ်ဆောင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဟွမ်ဘာဂူနဲ့ နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်က ဆိုးလ်မှာရှိတဲ့ ဘုရားကျောင်းတစ်ကျောင်းမှာ လက်ထပ်ပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီမင်္ဂလာပွဲကို တိတ်တဆိတ်ပြုလုပ်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး မိဘ၊ ဆွေမျိုးတွေနဲ့ မိတ်ဆွေတွေ တက်ရောက်ခဲ့ကြပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီမင်္ဂလာ အခမ်းအနားကို ကြွယ်ပွင့်တွေလည်း တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ "V. O. X." ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေအားလုံး တက်ရောက်ခဲ့ကြတယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ လက်ရှိမှာ ကျော်ကြားတဲ့ မင်းသမီးတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ယွန်းအွန်ဟေးလည်း ကန်မင်ယွန်းရဲ့ မင်္ဂလာပွဲကို တက်ရောက်ကာ ဝမ်းမြောက်စကားဆိုခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

"V. O. X." အဖွဲ့ဟာ ကေပေါ့ဒေါ့ကွန်းရဲ့ ပထမမျိုးဆက်အနုပညာရှင်တွေလို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ အဖွဲ့ကို ၁၉၉၇ ခုနှစ်မှာ စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ယွန်းအွန်ဟေးကတော့ ၁၉၉၉ ခုနှစ်မှာမှ အဖွဲ့ထဲဝင်လာခဲ့သူဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့ဝင်တွေဟာ ၂၀၀၆ ခုနှစ် မှာတော့ အနုပညာလှုပ်ရှားမှုတွေကို သီးခြားစီလုပ်ဆောင်ကာ တစ်လမ်းစီ လျှောက်ခဲ့ကြတာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

ဥရောပမှာ ဖျော်ဖြေပွဲပြုလုပ်သွားမယ့် "SEVENTEEN"

တောင်ကိုရီးယား အမျိုးသား အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "SEVENTEEN" ဟာ လတ်လော မှာ အဖွဲ့ရဲ့ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲတွေ ကို ကမ္ဘာတစ်ဝန်းက မြို့ကြီးတွေမှာ ပြုလုပ်လျက်ရှိပါတယ်။ ဒီလိုပြုလုပ် လျက်ရှိရာမှာ ဥရောပမှာပါ ဖျော်ဖြေ ပွဲတွေ ပြုလုပ်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း လတ်လောမှာတော့ အဖွဲ့ရဲ့ လူမှု ကွန်ရက်မီဒီယာပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ထုတ်ဖော်ပြောကြားလာတာဖြစ်တယ် လို့ ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ကွန်းရဲ့ ရေးသား ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

"Ode To You" လို့ အမည်ပေး ထားတဲ့ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲတွေ အတွင်း ဥရောပမှာပါ ထည့်သွင်း ဖျော်ဖြေသွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က အဖွဲ့ရဲ့ တရားဝင် လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာတစ်ခုဖြစ် တဲ့ တွစ်တာပေါ်မှာ ရေးသားဖော်ပြ လာတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပြောကြား ရာမှာတော့ ဘယ်ရက်မှာဘယ်နေရာ မှာ ဖျော်ဖြေပွဲပြုလုပ်သွားမှာဖြစ် ကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့ခြင်း မရှိပေမယ့် ဥရောပကပရိသတ်တွေ ကတော့ အဖွဲ့ရဲ့ ဖျော်ဖြေပွဲ အစီအစဉ် အပေါ် စိတ်လှုပ်ရှားနေကြကြောင်း လည်း သိရပါတယ်။



ဒီတစ်ကြိမ် ဥရောပမှာပြုလုပ် သွားမယ့် ဖျော်ဖြေပွဲဟာ အဖွဲ့ရဲ့ ဂီတသက်တမ်းတစ်လျှောက် ပထမ ဆုံးအကြိမ်ပြုလုပ်မယ့် ဥရောပ ဖျော်ဖြေပွဲလည်းဖြစ်လာမှာ ဖြစ်တယ် လို့ သိရပါတယ်။

တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက် ပုဂံ-ညောင်ဦး ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုဇုန်တွင် ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားများဖြင့်စည်ကား



ညောင်ဦး နိုဝင်ဘာ ၉
တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက်အတွင်း မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင် ပုဂံ-ညောင်ဦး ရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှုဇုန် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင်ဒေသရှိ သမိုင်းဝင် တန်ခိုးကြီးဘုရားများတွင် ပြည်တွင်း ပြည်ပ ခရီးသွားဘုရားဖူးစဉ်သည်များ များစွာဝင် ရောက်လျက်ရှိကြောင်း ရွှေစည်းခုံဘုရားဂေါပက အဖွဲ့မှ သိရသည်။

ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားစဉ်သည်များ များပြားသော ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုဇုန် တွင် တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော် ရုံးပိတ်ရက်အတွင်း သမိုင်းဝင် အထင်ကရ တန်ခိုးကြီးဘုရားများဖြစ်

သည့်ရွှေစည်းခုံ၊ ဓမ္မရာဇကာ၊ မန္တလာဘုရား၊ မြစေတီ၊ လောကနန္ဒာ စွယ်တော်မြတ်စေတီ၊ တုရင်တောင် စွယ်တော်မြတ်စေတီ၊ ဓမ္မရုံကြီး ၊ သဗ္ဗညုဘုရား၊ ထီးလုံမင်းလိုဘုရား၊ အာနန္ဒဘုရား၊ ဗူးဘုရား၊ မဟာဌကပင်တောင်ဘုရား၊ စူဠာမဏိ၊ မဟာဗောဓိ ဘုရား၊ ကန်တော့ပလ္လင်၊ စိုးမင်းကြီးအုတ်ကျောင်း၊ တာမဏီအုတ်ကျောင်းနှင့် အလိုတော်ပြည့်ဘုရား များတွင် ဘုရားဖူးသူများပြားလျက်ရှိသည်။

ပုံမှန်ရက်များတွင် ပြည်ပခရီးသွားဦးရေတစ်ရက် ၄၀၀ ခန့်ဝင်ရောက်ရာမှ တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက် များတွင် ပြည်ပခရီးသွား ၇၀၀ ခန့် ဝင်ရောက်ကြောင်း နှင့် ပြည်တွင်းဘုရားဖူးများလည်း များပြားစွာလာ

ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။

ရွှေစည်းခုံဘုရားတစ်ဆူတည်းတွင် ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွား ၁၅၀၀ ဝင်ရောက်လေ့လာဖူးမြော် ကြကြောင်း၊ စနေတနင်္ဂနွေနှင့် အခါကြီးရက်ကြီးများ ကြိုကြိုပါက ရွှေစည်းခုံဘုရားတစ်ဆူတည်းတွင် ပင်ဘုရားဖူးစဉ်သည်များ ၇၀၀ ကျော်ထိဝင်ရောက် ကြကြောင်း ရွှေစည်းခုံဘုရားဂေါပက အဖွဲ့ က ပြောကြားသည်။

ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုဇုန်ရှိသမိုင်းဝင်အထင် ကရဘုရားများသာမက ပြည်တွင်းဘုရားဖူးများ အရောက်အပေါက်နည်းသည့် တရုတ်ပြေးမင်း ဘုရား၊ မင်းနန်သူဘုရားသုံးဆူ၊ သစ္စာဝတီဘုရား၊ သဗ္ဗလဘုရား၊ ခေမင်္ဂီဘုရားဝင်း၊ သကြားပုန်း ဘုရားနှင့် ရွှေလိပ်တူးဘုရားများတွင်လည်း ပြည်ပ ဧည့်သည်များသာ သွားရောက်လေ့လာကြရာမှ ယခုအခါ ပြည်တွင်းခရီးသွားဘုရားဖူးများလည်း စိတ်ဝင်စားမှုဖြင့် တက်လာကာ ဝင်ရောက်လေ့လာ နေကြကြောင်း၊ စိမ်းညှက်ညီအမတ်ဘုရားနှင့် နဂါးရုံ ဘုရားတို့တွင် ကားထားသည့်နေရာမရှိလောက် အောင်လာရောက်သူများနေကြောင်းနှင့် တန်ဆောင် တိုင်ရုံးပိတ်ရက် စနေနေ့မှာပင် ပုဂံ-ညောင်ဦးရှေး ဟောင်းယဉ်ကျေးမှုဇုန်သို့ ဘုရားဖူးလာရောက်သူ များပြားနေကြောင်း ညောင်ဦးဒေသခံဦးနေဝင်းမောင် က ပြောသည်။ **ကိုထိန် (ရဲသရောက်)**

အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန (၃၁)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

လေးမျက်နှာ နိုဝင်ဘာ ၉
နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန၏ (၃၁) နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပြည်သူ့အကျိုး ပြုလုပ်ငန်းများဖြစ်သော သန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အာဟာရဒါနများ ကျေးမွေးလှူဒါန်းခြင်းနှင့် စုပေါင်း သွေးလှူဒါန်းခြင်းကို လေးမျက်နှာမြို့ နယ်တွင် အုပ်စုဝန်ထမ်းများက နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်တွင် စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ သည်။

အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်ထွန်း နှင့် ဒုမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်

ဇေဝဏ္ဏသူတို့ဦးဆောင်၍ အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ စာရေးလှိုင်းထမ်း များက လေးမျက်နှာမြို့ ကျက်သရေ ဆောင် သံသရာငြိမ်းအေးစတုရန်းဧရိယာ သို့သို့စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ရင်ပြင် တော်နှင့် ဘုရားပရိယာဇ်အတွင်း တံမြက် စည်းလုံးခြင်း၊ အမှိုက်များကောက်ခြင်း၊ ဘုရားပန်းများ အသစ်လဲလှယ်ဆက် ကပ်ပူဇော်ခြင်းနှင့် ကြေးဘုရားဆင်း တုတော် လေးဆူအား မျက်နှာတော် သစ်ခြင်း၊ ရောင်တော်ဖွင့်ခြင်းများ စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ် ပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီးတွင် ဆေးကုသမှုခံယူနေ သော လူနာ ၃၅ ဦးအား နေ့လယ်စာ



အာဟာရကျွေးမွေးခြင်း၊ လေးမျက် ဆေးရုံကြီးတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်စနစ် နှင့် ဒုမြို့နယ်အုပ်ချုပ်စနစ် တော်ကြီးကျောင်းရှိ ကျောင်းသား ၃၀ ဦးအား မုန့်ဟင်းခါး ဒါနကျွေးမွေးလှူ ဒါန်းခြင်းနှင့် ဟာသံတရား ပြည်သူ့

LED မီးအလှပြပွဲသို့ လာရောက်လေ့လာ အပန်းဖြေလည်ပတ်သူများဖြင့် စည်ကား



မိုးညှင်း နိုဝင်ဘာ ၉
ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့နယ် အရှေ့စုရပ်ကွက်ရှိ ရွှေသာလျောင်းဇာတိရုံကြီးတွင် LED မီးအလှပြပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ညနေ ၆ နာရီက ဖွင့်ပွဲကျင်းပသည်။ ဖွင့်ပွဲသို့ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးတင်

အေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ အဆိုပါမီးအလှပြပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ L.J ကုမ္ပဏီမှ မန်နေဂျာဒါရိုက်တာ ဦးရဲမြင့်က “LED မီးတွေဟာ လင်းထိန်ဖို့ကို အဓိကထားဘဲ အလှအပဖန်တီးမှု တွေရိုးရာယဉ်ကျေးမှုတွေကို ဖော်ကျူးတဲ့အနုပညာ

တွေကို မီးနဲ့ပုံဖော်တဲ့အတတ်ပညာဖြစ်တယ်။ ဒီပွဲကို လာခြင်းအားဖြင့် မိသားစုတွေ စိတ်အပန်းဖြေနိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်တယ်”ဟု ပြောသည်။

“နိုင်ငံအတွင်းမြို့တော်တော်များမှာပြုပြီးပါ ပြီ။ ကချင်မှာတော့ အခုက ဒုတိယအကြိမ် ပြသမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီမလားခင် အရင်လက ဗန်းမော်မှာပါ ရက်က ပြခဲ့ပါတယ်။ ဒီမှာက ကွင်းကကျဉ်းတော့ မီး တွေ အကုန်ပြလို့မရဘူး။ တအားကျပ်သွားရင် လမ်း လျှောက်လို့ အဆင်မပြေတော့လို့ပါ”ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောပြသည်။

ပွဲဝင်ကြေးအနေဖြင့် ကလေးတစ်ဦး ကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်းနှင့် လူကြီးတစ်ဦး ကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်း သတ်မှတ် ထားသော်လည်း အသက်ငါးနှစ်အောက်ကလေး များ၊ ရဟန်းသံဃာများ၊ မသန်စွမ်းများကို အခမဲ့ဝင် ခွင့်ပြုထားပြီး မီးအလှပြပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်အထိ ၁၀ ရက်ကြာ ပြသသွားမည်ကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်ကျော် (မိုးညှင်း)**

တိုတိုထွာထွာဖတ်စရာ

ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာအသိပညာပေးပြခန်းပွင့် ဆိပ်ဖြူ

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကလေးသူငယ်များနေ့အကြို ကလေးသူငယ်အခွင့် အရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးပြခန်းပွင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ညနေ ၄ နာရီက ဆိပ်ဖြူမြို့နယ် ရွှေမင်းဝန်မြတ်စွာဘုရားကြီးပွဲတော်ဈေးတန်းတွင် ဖွင့်လှစ် သည်။

ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အသိပညာပေးပြခန်းတွင် ကလေးသူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အသိပညာများလေ့လာကြည့်ရှုနိုင် သည့်အပြင် ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများနှင့်ပတ်သက်သည့် မေးခွန်းများ ဖြေဆိုမှုအစီအစဉ်များကိုပါ ထည့်သွင်းထားရှိပြီး ဖြေဆိုသူများအတွက် လက်ဆောင်ပစ္စည်းများကိုလည်း ပြန်လည်ချီးမြှင့်ပေးရန် ဆောင်ရွက်ထား ကြောင်း သိရသည်။ **စိုးလင်းနိုင် (ပြန်/ဆက်)**

အရေးပေါ်အသက်ကယ်နည်း လက်တွေ့သရုပ်ပြသ

ခရမ်း
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ခရမ်းမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနက ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား သဘာဝဘေးနှင့် မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး အသိပညာပေးဟောပြော၍ အရေးပေါ်အသက်ကယ်နည်း လက်တွေ့သရုပ် ပြသပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက ခရမ်းမြို့နယ် အ.ထ.က (ပိန်းကန်) တွင် ကျင်းပသည်။

ခရမ်းမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်စခန်းမှူး ဦးမင်းကိုအောင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များက သဘာဝဘေးအန္တရာယ်၊ လူငယ်ဘေး၊ ရေကြီးခြင်းအန္တရာယ် နှင့် မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး အသိပညာပေးဟောပြော၍ ရေနစ်သူကယ်ဆယ်ခြင်းနှင့် အရေးပေါ် အသက်ကယ်ဆယ်နည်းတို့ကို ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား လက်တွေ့ သရုပ်ပြသ ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ကိုမင်း (ခရမ်း)**

မြန်မာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများအား ပြန်လည်လက်ခံ

ကော့သောင်း
ထိုင်းနိုင်ငံ ရနောင်မြို့မှတစ်ဆင့် ထိုင်းနိုင်ငံ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဌာန တာဝန် ရှိသူများက မြန်မာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမား အမျိုးသား ၉၅ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၃ ဦးနှင့် ကလေးငယ်နှစ်ဦးအပါအဝင် စုစုပေါင်းအလုပ်သမား ၁၁၀ တို့ကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ညနေပိုင်းက ကော့သောင်းနယ်စပ်ဂိတ်သို့ ရေလမ်းခရီးဖြင့် ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည်။

အဆိုပါ မြန်မာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများအား ကော့သောင်းခရိုင်နှင့် မြို့နယ် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုလက်ခံကြကာ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနမှ လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးဖြုတ်စောင့်ရောက်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ၎င်းတို့၏ နေရပ်ဒေသများသို့ လိုလံခြံချောစွာ ပြန်နိုင်ရန် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်စိုး (ကော့သောင်း)**

လူသုံးကုန် (ဆပ်ပြာချက်) သင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

မယ်စု
ကယားပြည်နယ် မယ်စုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီး ဌာနက ငါးရက်ကြာဖွင့်လှစ်ခဲ့သော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအထောက်အကူပြု လူသုံးကုန် (ဆပ်ပြာချက်) သင်တန်းဆင်းပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ပန်တန်းကျေးရွာခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ သင်တန်းကို လျှိုင်ကော်မြို့ ရက်ကန်းနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း သင်တန်းကျောင်းမှ နည်းပြဆရာက နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ သင်တန်းသူ ၂၀ အား ငါးရက်ကြာ စာတွေ့၊ လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ **ဝတ်ရည် (ပြန်/ဆက်)**



ဒလမြို့နယ်ရတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမြင့်ဌေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဒလမြို့နယ် ဒလ-ပန်းဆိုးတန်းသင်တန်းဆိပ်အနီးတွင် မှုခင်းပညာပေးပြခန်းယာဉ်ဖြင့် မှုခင်းအသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **(ကြေးမုံ)**



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် နှင့် တစ်ရာပြည့်အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားပီတိကြားခြင်း



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI) သည် ၁၉၁၉ ခုနှစ်တွင် Burmese Chamber of Commerce အဖြစ် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ် ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် နှစ်(၁၀၀)ပြည့်မြောက်မြိုင်မြိုင်သည့်အတွက် UMFCCI Centennial Celebration ကို နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများ၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ရွာနယ်တိုင်းဒေသကြီးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရတို့၏ ဝန်ထမ်းများ/အထူးသားများနှင့် စတင်ပါဝင်စီမံအစဉ်အတိုင်း စမ်းပေးကြီးကျယ်စွာဖြင့် ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

- နေ့ရက် - ၂၂.၀၁.၂၀၁၉ ရက် (သောကြာနေ့)
- အချိန် - နံနက် (၉:၀၀) နာရီ မှ ညနေ (၄:၀၀) နာရီ
- နေရာ - မြန်မာ့ကွန်ဗင်ရှင်းဇင်တာ (၂) နေပြည်တော်

အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်မည့် အသင်းချုပ်/အထူးသားများအတွက် ရန်ကင်း-နေပြည်တော် အသွားအပြန် ခရီးစဉ်ယာဉ်နဲ့နက်စာဖေ့လယ်စာနှင့် တို့တယ်တစ်ညတာ တို့တို့ အသင်းချုပ်မှ စီစဉ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ တက်ရောက်မည့် အသင်းချုပ်/အထူးသားများအနေဖြင့် ၀၅.၀၁.၂၀၁၉ ရက် (သောကြာနေ့) နောက်ဆုံးထားကာ Online Registration ပြုလုပ်၍ တက်ရောက်နိုင်ပါရန် ပီတိကြားအပ်ပါသည်။

Online Registration ပြုလုပ်ရန် အခက်အခဲရှိသူများအနေဖြင့် UMFCCI များသို့ လူတိုက်တိုင်လားရောက် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

ကျန်သည်စက်မှုအသင်းချုပ်

- Member Registration - www.umfcci.com.mm → Online Registration
- Event Registration - <https://member.umfcci.com.mm/> → Event List → Centennial Celebration Event
- Phone No. - 01-2301562, 09-450200340, 09-407924844, 09-407924846, 09-675607990

SUMMER PROGRAMS EXCHANGE PROGRAMS BOARDING (HIGH) SCHOOLS

Meet school counselors to learn about summer programs and exchange programs in the US, Canada, Switzerland and India
အခမ်းအနား၊ ကနေဒါ၊ ဟွတ်စလာန် နှင့် အိန္ဒိယ တို့တွင် နေရာသီသင်တန်း နှင့် ကျောင်းသားအဖွဲ့ဝင်များအတွက် အစီအစဉ်များ အကြောင်း လေ့လာနိုင်ရန် ကျောင်း၏ ပညာရေးအဖွဲ့ဝင်များ နှင့် တွေ့ဆုံခြင်း

Find out from school counselors how attending summer programs and exchange programs can improve your education and how it can greatly help in university admissions
ကျောင်းပညာရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တွေ့ဆုံပြီး နေရာသီသင်တန်းနှင့် ကျောင်းသားအဖွဲ့ဝင်များအတွက် အစီအစဉ်များသည် သင်၏ပညာရေးကို မည်သို့ တိုးတက်စေနိုင်ကြောင်းနှင့် ပညာရေးအဖွဲ့ဝင်များ၏ ဝန်ထမ်းလုပ်ငန်းသည် များစွာအထောက်အကူပြုနိုင်သည်ကို မေ့မိမိအလုပ်လုပ်ခြင်း

Find out about Admissions and scholarship opportunities
ကျောင်းဝင်ခွင့် နှင့် ပညာသင်ရအခွင့်အလမ်းများ အကြောင်းကို လေ့လာခြင်း

Know more about boarding school and find out if a boarding school is right for you
ဘော်ဒါကျောင်းအကြောင်း ပိုမိုနားလည်လာပြီး ဘော်ဒါကျောင်းများသည် သင့်၏ မှန်ကန်သော ရွေးချယ်မှုအတွက်လေ့လာခြင်း

LINDEN

BoardingSchoolTours.com

EXPLORE THE WORLD
ARTS, TECHNOLOGY, ENGLISH COURSES...

SCHOOLS FROM

UK USA CANADA SWITZERLAND INDIA

PROGRAMS FOR AGES 6 - 19

FREE ADMISSION

13 November 2019
5:00pm - 8:00pm

Lotte Hotel Yangon

REGISTER AT: LindenFair.com/yangon2019

RSVP 09 400 871 338

09 400 871 339

SPONSORED BY

MATHNASIUM and **EMBARC ACADEMIC**

The Math Learning Center

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကင်းမြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (က)ရပ်ကွက်၊ မေယုလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၄၅)ဟု ခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (အလျားပေ၄၀xအနံပေ၆၀)ရှိသော မြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော အကျယ်အဝန်း(အလျားပေ၅၀xအနံပေ၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ်အပါအဝင် ယင်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်သော အကျိုးခံစားခွင့်များအားလုံးကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ခေါ်တင်တင်ချို [၁၂/၂၅ကမ(နိုင်)၁၂၇၄၉]+၄ထံမှ ဒေါ်ခန့်အောင်[၁၂/၂၅ကမ(နိုင်)၂၀၃၃၆]က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးပေးရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများအနေဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်မာသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇) ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ

ဒေါ်ဆွေစော (စဉ်-၃၀၀၃) ဦးမြင့်သန်း (စဉ်-၆၉၆၃) ဒေါ်သိရီလှိုင်(စဉ်-၁၅၂၆၀) ဦးအောင်စော်စိုး (စဉ်-၄၅၀၇၅)
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (အထက်တန်းရှေ့နေ)
Zaluckpintrestest2013@gmail.com ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၀၀၇၆
အမှတ်(၅၅/၅၆)၊ ကျိုင်းတုံတရားလမ်း၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊
(ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ကျင့်တရားကို အသက်နှင့်ထပ်တူ အာမခံပါသည်။)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေက ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၉၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၀၇)၊ မြေဧရိယာ (၂၄၀၀)စတုဂံ(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၈၀၇)၊ ကျော်သူလမ်း(၉)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ဟုခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အား လုံးတို့အား ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ခေါ်တင်တင်ချို(က) ဦးထွန်းကြည်[၁၂/၂၅ကမ(နိုင်)၀၂၅၀၆၇] အမှတ်(၈၀၇)၊ ကျော်သူလမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နေသူထံမှ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ အဆိုပါမြေနှင့် အဆောက်အအုံအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ

ဒေါ်ခင်ဝင်းမြင့် (B.Sc, PGDL) ဒေါ်ခင်မြတ်သူ (H.G.P, LL.B, D.M.L)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၆၇၆၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၅၀၅)
ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၇၄၃၃ ဖုန်း-၀၉-၈၆၃၅၂၂
အမှတ်(၁၂)၊ ၂/လမ်းတောင်၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေက ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၁၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၇၇၊ မြေဧရိယာ (၀.၀၅၅)ဧက (၀.၄၀x၆၀) အကျယ်အဝန်းရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၁၈)၊ ပဒေသာရာဇာလမ်း၊ ၄၁-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့ဟု ခေါ်တွင်သော(၁)ထပ် ပျဉ်ထောင်အိမ် (၁)လုံးနှင့် မိတာ(၁)လုံး အပါအဝင် ယင်းတို့နှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့အား ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးအောင်သန်း (CF-၀၀၇၄၉) [၁၂/၀၀၈(နိုင်)၀၅၅၅၅] အမှတ် (၁၈)၊ ပဒေသာရာဇာလမ်း၊ ၄၁-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နေသူထံမှ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ အဆိုပါမြေနှင့် အိမ်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ

ဒေါ်ခင်ဝင်းမြင့် (B.Sc, PGDL) ဒေါ်ခင်မြတ်သူ (H.G.P, LL.B, D.M.L)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၆၇၆၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၅၀၅)
ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၇၄၃၃ ဖုန်း-၀၉-၈၆၃၅၂၂
အမှတ် (၁၂)၊ ၂/လမ်းတောင်၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

သမာဓိ လက်လီလက်ကားစိန်ရွှေရတနာဆိုင်ကြီး ဆိုင်အမှတ်(၃) အား ၆.၁၁.၂၀၁၉နေ့တွင် အမှတ်(၅၀၂) မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် ရွှေဘုံသာလမ်းထောင့်၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် အောင်မြင်စွာပွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်



- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ဗဟိုအဖွဲ့)
- မြသေချာ - ၃ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(လှိုင်သာယာမြို့)
- သင်္ဘောတောင် ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)
- ဦးထက် ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(မင်္ဂလာတောင်သာ)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(လှိုင်သာယာမြို့)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)
- မြသေချာ - ၇ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(လှိုင်သာယာမြို့)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(မင်္ဂလာတောင်သာ)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(မင်္ဂလာတောင်သာ)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)
- မြသေချာ ဗဟိုအဖွဲ့ဝင်(ပုသိမ်မြို့)

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်သတိပေးကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဓမ္မစေတီလမ်းနှင့် လင့်လမ်းထောင့်၊ အမှတ်(၄၅၆/အေ)၊ (၄၅၆ /ဘီ)၊ (၁၁-၁၂)၊ Times Links Condo (Training Area)တွင် ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ထားသော Global M-B Business School Co.,Ltd သည် အောက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်၏ တစ်ဦးတည်းပိုင်ရှင်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်အမှတ်-၄/၂၆၇၀၄ ဖြင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၉ ရက်နေ့ဖြင့် မှတ်ပုံတင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။



အထက်ဖော်ပြပါ M-B Business School တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြင့် M-B Business School သင်တန်းကျောင်းအားဖွင့်လှစ်၍ သင်တန်းများ ပို့ချနေပြီး အဆိုပါတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို လုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်သည့် စာရွက်စာတမ်းများ၊ ကြော်ငြာများ၊ ရုပ်မြင်သံကြား၊ Email, Internet, Website များ၊ ဆိုင်းဘုတ်များ၊ တံဆိပ်တုံးများ၊ ဘလောက်တုံးများ၊ ငွေရပြေစာဖြတ်ပိုင်းများ၊ Public နှင့် သက်ဆိုင်သော လူမှုရေးနယ်ပယ်ကြော်ငြာများစသည်တို့ အပေါ်တွင် ရိုက်နှိပ်၊ ဖိနှိပ်၊ ကပ်နှိပ် ဖော်ပြ၍ ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

M-B Business School သည် Myanmar Management Institute (MMI) နှင့် Benchmark Management College International (BMCI) တို့ ပူးပေါင်းထားသည့် သင်တန်းကျောင်းဖြစ်ပါသည်။ Myanmar Management Institute (MMI) ၏ Logo ဖြစ်သော အောက်ဖော်ပြပါ (ဘယ်)ဘက် Logo ကို စာချုပ်အမှတ် ၄/၁၅၁၀၁ ဖြင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၄ ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ Benchmark Management College International (BMCI) ၏ Logo ဖြစ်သော အောက်ဖော်ပြပါ (ညာ)ဘက် Logo ကိုလည်း စာချုပ်အမှတ်-၄/ ၁၅၁၀၂ ဖြင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၄ ရက်တွင် သီးခြားစီမှတ်ပုံတင်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ထို Logo များအားလုံးကို Global M-B Business School Co.,Ltd ကသာလျှင် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။



အဆိုပါ M-B Business School, MMI နှင့် BMCI တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများကို အခြားမည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှဖြစ်စေ၊ အများကဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ ပုံတူပုံမှား၊ ထင်ယောင်ထင်မှား၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ တူပပြုလုပ် သုံးစွဲနေသည်တို့ကို တွေ့မြင်ကြားသိရပါက မိမိလုပ်ငန်းအကျိုးစီးပွား ထိခိုက်နစ်နာသမျှသော အရပ်ရပ်စရိတ်ကြေးငွေများတို့အတွက် လျော်ကြေးငွေများတောင်းခံရန် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းအတွင်းရှိ မည်သည့်တရားရုံးတွင်မဆို တရားမကြောင်းအရဖြစ်စေ၊ ပြစ်မှုကြောင်းအရဖြစ်စေ၊ တရားစွဲဆိုမည်ဖြစ်ကြောင်း သတိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

Global M-B Business School Co.,Ltd ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးဝင်းဌေးညွန့်
(B.Sc (Hons), H.G.P, R.L,D.B.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၁၇၇) (၁၅-၁-၁၉၉၀)
ရုံးခန်း-အမှတ်(၅၁၄/၅၁၈)၊ ၃ A၊ တိုင်းရင်းမေကွန်ဒို၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၃၀၈၀

ကြီးမြန်သစ်ပင် စိုက်ပျိုးလျှင် စွမ်းအင်လည်းရ ပြည်လည်းလှ

ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော် အထက်ဌာပနာတော်သွင်း၊ ရွှေထီးတော်တင်၊ မြသပိတ်၊ ရွှေကြာသင်္ကန်းတော်ကပ်နှင့် ဗုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားတိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉
နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ရာဇသင်္ဂဟလမ်း ကံ့ကော်ပန်းအိုင်အနီး တည်ထားကိုးကွယ်လျက်ရှိသည့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးစေတီတော်ကြီး၏ အထက်ဌာပနာတော်သွင်း၊ ရွှေထီးတော်တင်၊ မြသပိတ်၊ ရွှေကြာသင်္ကန်းတော် ကပ်နှင့် ဗုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် (တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့) နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားကျင်းပပုံများကို ယင်းနေ့ နံနက် ၇ နာရီမှစတင်၍ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား(MRTV)၊ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ရုပ်သံလိုင်း (NRC)၊ MITV၊ Up to Date၊ Channel 9၊ MNTV၊ မဟာဗောဓိရုပ်သံလိုင်းနှင့် Ministry of Information Facebook Page၊ MRTV Facebook Page နှင့် Myanmar Digital News Facebook Page တို့မှ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြင်ဦးလွင်မြို့ တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်ဖွင့်ပွဲ မီးပုံးပျံငယ် အလုံး ၁၀၀၀ လွှတ်တင်

ပြင်ဦးလွင် နိုဝင်ဘာ ၉
ပြင်ဦးလွင် တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော် (၁၅) ကြိမ် မြောက် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ပြင်ဦးလွင်မြို့ မဟာ အံ့ထူးကံသာ ဆုတောင်းပြည့်တရားကြီး (ပြည်ချစ်ဘုရား)အနီးရှိ မီးပုံးပျံကွင်းအတွင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ညနေ ၅ နာရီက ကျင်းပ သည်။
ပြင်ဦးလွင် တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် မီးပုံးပျံအလုံးငယ် ၁၀၀၀ လွှတ်တင်ကာ ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များဖြင့် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း ပွဲတော်ကျင်းပရေးကော်မတီ အဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်ဌေးကိုက ပြောကြားသည်။
လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် အခမ်း အနားသို့ တက်ရောက်လာသော မီးပုံးပျံ အသင်းများက မီးပုံးငယ်အလုံး ၁၀၀၀ အား လွှတ်တင်ခြင်း၊ မီးအလှဆင်ထားသော မြင်းရထားပုံစံငယ်၊ နာရီစင်ပုံစံငယ်နှင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ် ပြင်ဦးလွင်တန်ဆောင်တိုင်စာတန်း ထွက်ပေါ်လာခြင်း၊ မီးရှူးမီးပန်းများ ပစ်ဖောက် ခြင်းများဖြင့် စည်ကားစွာကျင်းပသည်။
ယင်းနောက် နေ့အရပ်လှ ၄၄ လုံး၊ စိန်နားပန် ၁၈ လုံး၊ ညမီးကျည် အလုံး ၂၀ စုစု ပေါင်း ၈၂ လုံးဖြင့် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ ဇော်မျိုးထိုက် (ပြင်ဦးလွင်)



(၁၅) ကြိမ်မြောက် ပြင်ဦးလွင်မြို့ တန်ဆောင်တိုင်မီးပုံးပျံပွဲတော် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပစဉ်။

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်း တရုတ်အမျိုးသမီးအသင်းနှင့် ခြေစမ်းပွဲကစားမည်



မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အမျိုးသမီးအသင်း ပြည်တွင်းခြေစမ်းပွဲ ကစားနေစဉ်။

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉
ဖိလစ်ပိုင်ဆီးရီးပြိုင်ပွဲ အကြိုပြင်ဆင်မှုအဖြစ် တရုတ်နိုင်ငံ၌ လေ့ကျင့်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အမျိုးသမီးအသင်းသည် ပထမဆုံးပွဲအဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် ဖွန်းလွှဲ ၁ နာရီခွဲတွင် တရုတ်အမျိုးသမီးလိဂ်ချန်ပီယံ ကျွန်းစုဆန်နင်းကလပ် အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။
အကျိုးရှိမည့်ပွဲ ဖြစ်လာနိုင်
မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် စတင် လေ့ကျင့်ခဲ့ပြီး နှစ်ရက်အကြာတွင် ခြေစမ်းပွဲစတင်ကစားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းနှင့် ခြေစမ်းမည့် ကျန်းစုဆန်နင်း အသင်းသည် တရုတ်အမျိုးသမီးလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ချန်ပီယံဆု ရထား သည့် အသင်းဖြစ်ပြီး အကျိုးရှိမည့်ပွဲဖြစ်လာနိုင်သည်။
မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ကျန်းစုဆန်နင်းကလပ်အသင်း နှင့် ကစားပြီးပါက နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၄ ရက်တို့တွင် တရုတ်လူငယ် လက်ရွေးစင်အမျိုးသမီးအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အမျိုးသမီးအသင်းသည် တရုတ်ခရီးစဉ်သို့ ကစား သမား ၂၇ ဦး ခေါ်ဆောင်သွားပြီး ယခင်စီနီယာ ကစားသမားများ အပြင် ယူ-၁၉အသင်းမှ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၃ သို့ *

ကြေးမုံ ယနေ့ဖတ်စရာ

- ပစ္စမအကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီစာပေပွဲတော်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပ စာမျက်နှာ » ၈
- တန်ဆောင်တိုင်ရုံးပိတ်ရက်ကာလအတွင်း အပန်းဖြေခရီးသွား လာကြသူများ၏ ရင်တွင်းစကားသံများ စာမျက်နှာ » ၁၀
- ဆူကြူ နိမ့်မြင့်မခွဲ လက်ချင်းတွဲလိုသော်လည်း စာမျက်နှာ » ၁၂
- ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကျမှု နှစ် (၃၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပ စာမျက်နှာ » ၁၃

သင့်အတွက်
ဘေးကင်းလုံခြုံစိတ်ချရသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု

- လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများ
- ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများနှင့်(၂၄)နာရီ ပြသနိုင်သော ဆေးရုံ

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် (01) 368 4323, 368 4325, 368 4336, (09) 421 042 679

ဝတ္ထုတို

ချစ်ညီ(ဘဝရသ)

သူသည် မွေးရာပါ ပိုလီယိုရောဂါသည်တစ်ဦး ဖြစ်၏။ သို့သော် ယခုရရှိထားသော ဘဝအား စိတ်ဓာတ်ကျခြင်း၊ အားငယ်ခြင်းများ သူ့မှာ ဘယ်တော့မှ မဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပေ။ တွန်းတိုက်လာ သော လောကဓံကိုပင် သူက ကြံ့ကြံ့ခံ ရင်ဆိုင် ဖြေရှင်းသူဖြစ်သည်။ မသန်စွမ်းသူ ဘဝဆိုပေ မယ့် တတ်စွမ်းသော ပညာနှင့်ပင် မိခင် မုဆိုးမ ကြီးအား ငယ်စဉ်ကတည်းက ရိုးရိုးသားသား လုပ်ကိုင်ရှာဖွေကျွေးမွေးခဲ့သူလည်း ဖြစ်သည်။

သူ၏အမည်မှာ ဖိုးထောင်ဖြစ်သည်။ ဖိုးထောင်တတ်စွမ်းသောပညာဆိုသည်မှာကား အရိုးအကြောအနိပ်ပညာပင် ဖြစ်သည်။ ထိုပညာသည် ကွယ်လွန်သူ ဖခင်ကြီး ဦးဖိုး မောင်ထံမှ ဖိုးထောင်က လက်ဆင့်ကမ်း အမွေ ရရှိထားခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ မြန်မာစကားပုံထဲ တွင် ဆရာထက် တပည့်လက်စောင်းထက်ဟု ဆိုသောစကားပုံရှိလေသည်။ ထိုစကားပုံသည် ဖိုးထောင်အား ရည်ညွှန်းထားခဲ့သလိုပင်။ ဖခင် ဖြစ်သူ ဦးဖိုးမောင်ထက်ပင် ဖိုးထောင်က ဆေးလိုက်၊ လက်ပိုလိုက်လေသည်။ ထို့ကြောင့် ဖိုးထောင်၏ အနိပ်ခန်းလေးမှာ အမြဲတစေ လူပြတ်သည်ဟုပင် မရှိချေ။

ဖိုးထောင်သည် အတိတ်ဘဝ၌ မည်ကဲ့သို့ အကုသိုလ် ဝဋ်ကြွေးပါခဲ့၍ ယခုလိုဝေဒနာမျိုး ခံစားခဲ့ရသည်တော့မသိ။ ယခုဘဝတွင်တော့ ဘုရား၊ တရား၊ သံဃာ၊ ရတနာမြတ်သုံးပါးအား အလွန်ပင် ရိုသေကိုင်းရှိုင်းသူဖြစ်သည်။ သဒ္ဓါ တရားဆိုလည်း လက်မနေ့တတ်သလို ရပ်ရေး၊ ရွာရေး၊ ကုသိုလ်ရေးဆိုပါကလည်း တတ်စွမ်းသည့်ဘက်က အားတက်သရာ နိုင်ရာတာဝန်ထမ်းဆောင်သူလည်း ဖြစ်သည်။

ဒီလိုနှင့် သီတင်းဝါလကျွတ်ပြီး ကထိန်ခင်း ကာလကို ရောက်ရှိလာလေ၏။ ထို့ကြောင့် အရပ်ထဲရှိကာလသားများသည် နိုင်ရာတာဝန် ကို တတ်နိုင်သလောက် ခွဲဝေယူကြလေသည်။



ထိုအထဲတွင် ဖိုးထောင်လည်း တာဝန်တစ်ခုယူ လေသည်။ ဖိုးထောင်က ပဒေသာပင်တွင် ပိုက်ဆံများ အလှဆင်ခေါက်ရာတွင် ကျွမ်းကျင် သူဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ပဒေသာပင်၌ သီးရန် ပုံစံအမျိုးမျိုးအား နှစ်စဉ်ဖိုးထောင်က တာဝန် ယူလေသည်။ ကထိန်ခင်းရန် တစ်ရက်အလိုတွင် ဖိုးထောင်၏ အနိပ်ခန်းလေးမှာ လူကျနေသဖြင့် ည ၈ နာရီလောက်မှပင် ရပ်ကွက်ပဒေသာပင် မဏ္ဍပ်သို့ ဖိုးထောင်ရောက်လာ၏။ ယခင်ကဆို

ထိုအချိန်သည် မဏ္ဍပ်ထဲလူမပြတ် အမြဲစည်ကား နေလေ၏။ ထိုနေ့ညကတော့ မန်ယူနဲ့အာဆင် နယ် ဘောလုံးပွဲက ကာလသားများအား မြို့ဆွယ်သွားလေသည်။ ဖိုးထောင်လည်း ဘောလုံးပွဲ အလွန်ကြိုက်သူပင်ဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်း မနက်ခင်းမည့်ကထိန်တွင် ပဒေသာပင်၌သီးရန် ပိုက်ဆံများခေါက်ရန် ကျန်ရှိနေသဖြင့် လိုက်၍ မသွားခြင်းပင်ဖြစ် သည်။ ထို့ကြောင့် မဏ္ဍပ်ထဲ ဖိုးထောင် တစ်ယောက်ထဲသာလျှင် ကျန်ရစ်ခဲ့လေသည်။

ရာသီဥတုကလည်း ဆောင်းဦးအကြိုမို့ လားမသိ လေပြည်လေညင်းလေးများက ချမ်းစိမ့်မိမ့်နှင့် တစ်ဆထက်တစ်ဆ ပိုပိုအေး လာလေသည်။ ထို့ကြောင့် မဏ္ဍပ်၌ ကျယ်လောင် စွာ ဖွင့်ထားလျက်ရှိသော သီချင်းသံမှာ ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုလုံးအား စိုးမိုးထားခဲ့လေ သည်။

ထိုစဉ် ပဒေသာပင်မဏ္ဍပ်အတွင်းသို့ ရပ်ကွက်ထဲက ထိုကဦးဆိုသော လူငယ်တစ်ဦး ရောက်လာကာ-

"ကိုကြီးဖိုးထောင် တစ်ယောက်တည်း လားဗျ"

"ဟုတ်တယ်ညီရေ၊ ဘောလုံးပွဲကောင်း တယ်ဆိုလို့ အားလုံးဘောလုံးပွဲသွားကြည့်ကြ တယ်ကွ၊ အစ်ကိုတစ်ယောက်တည်းပဲကျန်ခဲ့ တယ်"

ထိုအခါ ထိုကဦးက ပတ်ဝန်းကျင်အား တစ်ချက်အကဲခတ်လိုက်ပြီး-

"ဒါဆို အဆင်သင့်တာပေါ့ ကိုဖိုးထောင်ရဲ့၊ အခုခေါက်နေတဲ့ ပိုက်ဆံတွေကို ကျွန်တော့်ကို ပေးလိုက်ပေါ့ဗျာ"

"ဟေ့ကောင်ထိုက်ဦး၊ နောက်စရာ သိပ်ရှားနေလား၊ သွားကွာ မကူချင်ရင်နေ လာမနေနှင့်ယုက်နဲ့"

ထိုကဦးသည် ဖိုးထောင်၏စကားမဆုံးခင် အနားသို့ ရုတ်တရက် တိုးကပ်သွား၍ ဖိုးထောင် အား အနောက်ကနေသိုင်းဖက်ကာ အသင့် ဝှက်ယူဆောင်လာသော ဓားဖြင့် ရင်ဝအား ထောက်လျက်-

"ပေးစရာရှိတာ အေးအေးဆေးဆေးပေး စမ်းပါကိုဖိုးထောင်ရာ၊ အသားမနာချင်စမ်းပါနဲ့" ထိုအခါဖိုးထောင်က-

"မပေးဘူးကွာ မပေးဘူး" ဟု ဆိုလေရာ ထိုကဦးသည် ဖိုးထောင်၏ ရင်ဝအား ဓားဖြင့် နှစ်ချက်သုံးချက်ဆင့်၍ ထိုးလိုက်လေသည်။ ဖိုးထောင်သည် ဓားဖြင့်အထိုးခံရချင်းပင် ထိုကဦးအား ပြန်လည်လှုံးထွေး၍ အကြော ပညာရှင်ပီပီ မေ့ကြောအား လက်ဖြင့် လျှင်မြန် စွာ နှိပ်လိုက်လေသည်။ ထိုအခါ ထိုကဦးသည် ချက်ချင်းပင် အရပ်ကြီးပြတ် သတိလစ် မေ့မြောသွားလေတော့သည်။

ထိုနေ့က ပတ်ဝန်းကျင်အား ဖိုးထောင် အော်ဟစ်၍ အကူအညီတောင်းလေသည်။ သို့သော် ဆူညံလွန်းသော လော်စပီကာအသံ ကို ဖိုးထောင်၏အသံမှာ မကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပေ။

ထိုနေ့က ဖိုးထောင်သည် လကျသော နေရာ၌ပင် မထနိုင်တော့ဘဲ အရာဝတ္ထုတစ်ခု အားငေးကြည့်ရင်း သေဆုံးသွားခဲ့လေသည်။ ဘောလုံးပွဲပြီး၍ မဏ္ဍပ်သို့ ကျွန်တော်ပြန် ရောက်လာသောအခါ သေဆုံးနေသော ဖိုးထောင်နှင့် သတိလစ်မေ့မြောနေသော ထိုကဦး အား တွေ့ပြီး လူအများနားမလည်နိုင် အဖြေရာ မရဖြစ်ကာ သက်ဆိုင်ရာသို့ အကြောင်းကြား ခဲ့လေတော့သည်။

ထိုနေ့က သတိလစ်မေ့မြောနေသော ထိုကဦးအား တာဝန်ရှိသူများက သတိရအောင် ပြုလုပ်ပြီး စစ်ဆေးသောအခါမှ ဖြစ်ကြောင်း ကုန်စင်အား သိကြလေတော့သည်။ ထိုကဦး သည် ဆေးစွဲနေသော လူငယ်တစ်ဦးဖြစ်၏။ ယခုဖြစ်စဉ်မှာ ဆေးဖိုးပြတ်ကာ ယင်းထလာ သည့်အတွက် မခံစားနိုင်သည့် အဆုံး၊ ကြိရာ မရသည့်အဆုံး ဤကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်ဟု ဝန်ခံခဲ့လေသည်။

ထိုအချိန်မှစ၍ ကျွန်တော်တို့ရပ်ကွက် ဘုံကထိန်သည် ဖိုးထောင် နောက်ဆုံးအနေဖြင့် ငေးကြည့်ခဲ့သော အသံချဲ့စက် လော်စပီကာ များအား အသုံးမပြုခဲ့သည်မှာ ယနေ့ထိတိုင်ပင် ဖြစ်ပါလေတော့သည်။ ။

| | | | |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <p>ခဝဲပွင့်တုန်းတန်ဆောင်မုန်း</p> <p>တန်ဆောင်မုန်းမှာ ကထိန် ပြုတဲ့လှူဒါန။ လှူဒါန်းသမျှ စုံလို့ရယ် ပီတိဖြစ်စဖွယ်။ လပြည့်နေ့ဝယ် အလွန်ထူး နက္ခတ်စုံညီ မြူး။ ရာသီကူးတဲ့ ဟေမန်ခါ စပါးရွှေရောင်ဝါ။ တေးသံချိုသာ ရွှင်ရွှင်မြူး မြောက်လေသုန်သုန်ဖြူး။ အပျော်ထူးတဲ့ တောင်သူတွေ ဟစ်ကြွေးသံစာဝေ။ ပေးဝေလှူကြ မြတ်ဒါန ပြောသံ လှိုင်တဲ့လ။ ပန်းခဝဲပွင့် တဖြာဖြာ နေခြည်ဝင်းလက်လာ။ တောင်ယာရှင်တို့ ပျော်မဆုံး ထူးတဲ့တန်ဆောင်မုန်း။</p> <p>ဂုဏ်ဝင့်ထည်</p> | <p>ကောင်းခြင်းစုရုံး တန်ဆောင်မုန်း</p> <p>ကောင်းကင်ကြီးက ပြာပြာလွင် မိုးတိမ်ကင်းလို့စင်။ ကြီးမားဂုဏ်အင် ဆေးပေါင်းခ လပြည့်ထူးတဲ့ည။ မဲဇေလီဖူးသုပ်လို့ဗျာ စားကြရွှေမြန်မာ။ ရှေးအစဉ်လာ ဓလေ့ထူး ဘယ်ခါမမေ့ဘူး။ ဆောင်းလကိုကူး ဒီအချိန် ခင်းကြပွဲကထိန်။ ရှေးရိုးမတိမ် လှူဒါန တန်ဆောင်မုန်းမြတ်သည့်လ။ ကျေးလက်မြို့ပြ ညီညီညာ လှူဖွယ်စုံလှတာ။ မြတ်သံဃာကို ဦးထိပ်ထား စိတ်မှာသဒ္ဓါပွား။</p> <p>နေမင်းနွယ် (ရွှေညောင်မြေ)</p> | <p>တန်ဆောင်တိုင်ပွဲ ဒါနကဲ</p> <p>မြိုင်မြိုင်ဆိုင်ဆိုင် တန်ဆောင်တိုင် ဆီမီးထွန်းကြမြိုင်။ အပြိုင်အဆိုင် ယှဉ်နှံ့ကြ ပဒေသာပင်အလှ။ ကထိန်ခင်းကြ ပျော်စရာ တီးကွက်ကကွက်ပါ။ ကြိတ်ကြိတ်တိုးကာ လူအများ နေရာအနံ့အပြား။ လုပ်အားပေးလို့ ဒါနလှူ ရင်းနှီးချစ်ကြည်ဖြူ။ ဝိုင်းကူကာ အတူတူစား စတုဒိသာများ။ ပျော်ပျော်ပါးပါး ဈေးပွဲတော် နိဗ္ဗာန်ကိုရည်မျှော်။ အားလုံးခေါ်ကာ ရွှင်ပျော်မြူး တန်ဆောင်မုန်းလထူး။ မဲဇေလီဖူးသုပ်စားမှာ ဆေးပေါင်းခချိန်ခါ။ ဖိုးရွှေလဝါ သာထွန်းလင်း ခဝဲလှိုင်လှိုင်သင်း။ ။</p> <p>ဆောင်းနေရောင်(အဖျောက်)</p> | <p>ထူးပေသာစွာတန်ဆောင်မုန်းလ</p> <p>မြန်မာတို့၏ ပြက္ခဒိန်မှာ တစ်ဆယ့်နှစ်လပါ ရှစ်လမြောက်ခါ တန်ဆောင်မုန်း ပွဲလမ်း အစည်ဆုံး။ အလုံးစုံသိ မြတ်ဗုဒ္ဓါ လမြတ်ချိန်အခါ သာမညဖလ သုတ်တော်အား မိန့်ဆိုမြှောက်တရား။ သဒ္ဓါတရား စိတ်ထက်သန် ဗုဒ္ဓ သံဃာထံ ပွဲတော်ညီစည် ကထိန်သင်္ကန်း မသိုး ရက် လှူဒါန်း။ ပေးကမ်းစွန့်ကြ ပုံသကူ ဆီမီးပူဇော်လှူ လပြည့်ညမူ ဆေးပေါင်းခ မဲဇေလီဖူးသုပ်စားကြ။ ခဝဲပန်းများ ဖူးပွင့်ကာ ဆောင်လဦးအခါ မြောက်လေပြန်ကာ နှင်းမှုန်ဖွဲ မီးပုံးပျံလွှတ်ပွဲ။ တူပျော် စုံညီနွဲ့။</p> <p>နံ့သာမြိုင် မောင်ဘိုချို</p> |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

